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 REPUBLIKA HRVATSKA 

VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

        GRAD IVANEC 

 

     GRADSKO VIJEĆE 

 

KLASA: 023-05/18-01/07 

URBROJ: 2186/012-02/05-18-2 

 

Ivanec, 14. lipnja 2018. 

 

 

Z A P I S N I K 

od 14. lipnja 2018. godine 

 

sastavljen na 14. sjednici Gradskog vijeća Grada Ivanca održanoj u Gradskoj vijećnici, 

Trg hrvatskih ivanovaca 9b. 

Započeto u 18,00 sati. 

Zapisnik vodi: Snježana Canjuga. 

Nazočni: Brezovec Klaudija, Car Matišić Martina, Debeljak Vladimir, Đula Zdenko, 

Đuras Zdenko, Friščić Ljubica, Grđan Josip, Grudiček Miljenko, Hudoletnjak Stjepan, 

Mudri Božica, Patekar Dalibor, Prašnjak Danica, Sedlar Đunđek Ksenija, Sedlar Ivan, 

Sever Domagoj, Vidoni Nikola od 18,20 sati, Vlaisavljević Daniel do 18,40 sati. 

Osim vijećnika nazočni su bili: Milorad Batinić – gradonačelnik, Branko Putarek – 

zamjenik gradonačelnika, Stanko Rožman, Marina Držaić,  Ljiljana Risek, Maja 

Darabuš, Petra Videc – Upravni odjeli Grada Ivanca, Lana Labaš – Poslovna zona 

Ivanec d.o.o.,  Katica Levanić – vijećnica Županijske skupštine, Milena Golubić i  

Renata Željezić – Dječji vrtić „Ivančice“ Ivanec, Mladen Stanko – Ivkom d.d. Ivanec, 

Marko Rogina – Sjeverni FM Radio. 

Sjednicu vodi Ksenija Sedlar Đunđek – predsjednica Gradskog vijeća, pozdravlja sve 

nazočne, konstatira da je od ukupno 17 izabranih vijećnika nazočno 16 vijećnika te će 

se donositi pravovaljane odluke.  

Prije samog početka sjednice predsjednica Vijeća upoznaje vijećnike sa slijedećim: 

Ujedno sam Vas dužna upoznati, sukladno Poslovniku,  da je Međustranačko vijeće 

Gradskog vijeća održalo sjednicu na kojoj su raspravljene točke dnevnog reda 

današnje sjednice, te je Međustranačko vijeće, odnosno predsjednici političkih 
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stranaka i predstavnici klubova vijećnika pozicije i HDZ-a, zauzelo stav,  da je podržalo 

i suglasno je sa svim predloženim odlukama o kojima će Gradsko vijeće danas 

odlučivati, a predstavnici SDP-a će kroz raspravu odlučiti o stavu. 

 

Predsjednica Vijeća za sjednicu predlaže dnevni red primljen uz poziv, s obzirom da 

predlagatelj niti nazočni nemaju prijedloga za izmjenom ili dopunom istog. 

Svih 16 nazočnih vijećnika glasovalo je „za“ predloženi dnevni red te predsjednica 

konstatira da je jednoglasno, sa 16 glasova „za“, usvojen sljedeći 

 

D N E V N I    R E D 

Aktualni sat 

 

1. Zapisnik s 13. sjednice Gradskog vijeća Grada Ivanca održane 24. svibnja 

2018. godine 
 

2. Izvješće Mandatne komisije o stavljanju vijećničkog mandata u mirovanje, 
verifikacija mandata zamjeniku vijećnika i polaganje prisege zamjenika 
vijećnika 
 

3. Izmjene i dopune  Financijskog plana Dječjeg vrtića „Ivančice“ Ivanec za 

2018. godinu 
 

4. Izmjene i dopune Financijskog plana Gradske knjižnice i čitaonice 

„Gustav Krklec“ Ivanec za 2018. godinu 
 

5. I. Izmjene Programa javnih potreba u području socijalne skrbi za Grad 

Ivanec u 2018. godini 
 

6. I. Izmjene Programa javnih potreba u kulturi Grada Ivanca za 2018. godinu 
 

7. I. Izmjene Programa javnih potreba u sportu Grada Ivanca za 2018. godinu 
 

8. I. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2018. godinu 
 

9. I. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 

2018. godinu 
 

10. I. Izmjene i dopune Proračuna Grada Ivanca za 2018. godinu 
 

11. Zaključak o prijedlogu za imenovanje suca porotnika Općinskog suda u 
Varaždinu 
 

12. Odluka o prihvatu najpovoljnije ponude za k.č.br. 4900/149 k.o. Ivanec 
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Aktualni sat 

Predsjednica Vijeća konstatira da je vijećnicima u materijalima dostavljeni odgovor na 

vijećničko pitanje vijećnika Josipa Grđana te na klupe odgovor koji smo danas primili 

na pitanje vijećnika Zdenka Đule. 

Zdenko Đula: Tražim nadopunu odgovora na vijećničko pitanje. Na moje pitanje koje 

sam tu uputio, odgovor Županijske uprave za ceste je sljedeći: „Vezano uz pitanje 

gradskog vijećnika gosp. Đule, obavještavamo vas da su sami nogostupi, kao 

komunalni objekti vezani isključivo uz ingerenciju jedinica lokalnih samouprava. 

Županijska uprava za ceste uključuje se u izgradnju istih, u zajedničkim projektima sa 

jedinicama lokalne samouprave, gdje se preuzima izgradnja odvodnje kao dio 

nogostupa (rigol, slivnici, rubnjaci, cijevi za odvodnju)“. Znači, ako bi sad sagledali ovo 

moje pitanje, u stvari pitanje se odnosi na Grad Ivanec kao jedinicu lokalne 

samouprave te molim gradonačelnika za odgovor na pitanje: Kada će započeti 

izgradnja nogostupa uz županijsku cestu ŽC 2084 „Dubravec Kaniža D35“ u dijelu 

naselja Jerovec (prema Kušenima), od križanja sa ŽC 2101 prema Dubravcu? 

Županijska uprava za ceste  veli da je to u domeni Grada pa molim pismeni odgovor 

na to pitanje. 

 

Predsjednica Vijeća konstatira da je za ovu sjednicu ukupno  pristiglo 7 vijećničkih 

pitanja, a uzimaju se u obzir kronološkim redom kako su pristigla.  

 

Pitanja i prijedlozi vijećnika: 

1. Ivan Sedlar: Što Grad misli poduzeti u svezi oborinske odvodnje? Svjedoci smo 

ovih vremenskih nepogoda, više ne stradaju samo usjevi i putevi. Jučer 

Seljanec, prošli tjedan Lovrečan, Škriljevec itd., ispumpavanje vatrogasaca 

stanova, gospodarskih zgrada. Ima li Grad kakav plan da zaštiti imovinu 

građana? 

 

2. Domagoj Sever: Pitanje vezano uz poslove Upravnog odjela za proračun, 

financije i gospodarstvo: Ponovno postavljam pitanje koje sam nedavno već 

postavio gradonačelniku, da li ima kakvih informacija o ulaganju u Poslovnu 

zonu? 
 

3. Klaudija Brezovec: Radi se o području društvenih djelatnosti, možda malo uži 

segment, konkretno područje mladih. Nije pitanje, nego inicijativa. Na prošloj 

sjednici imali smo u okviru rada Pučkog otvorenog učilišta „Đuro Arnold“ prilike 

razmatrati temu ovog objekta u Nazorovoj, nesretno stradali objekt Retra. U 

raspravi smo dotaknuli temu i o sadržaju, odnosno budućoj namjeni tog objekta. 

Na samoj sjednici izneseno je da u samom gradu Ivancu ima dovoljno 

ugostiteljskih sadržaja, odnosno polako i previše ugostiteljskih objekata.  Na 

žalost, ti ugostiteljsko objekti zajedno sa nekakvim igralištima su  jedina mjesta 
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gdje mladi mogu provoditi svoje slobodno vrijeme. U samom gradu Ivancu na 

žalost nemaju nikakav objekt, mjesto gdje bi mogli samostalno formirati i 

provoditi     svoje slobodno vrijeme. Zato u ime kluba vijećnika HNS-a, HSU-a i 

HSS-a iznosim inicijativu da Grad Ivanec razmotri odnosno konkretno 

gradonačelnik, da li se taj objekt u Nazorovoj,  bivši  Retro, prilikom obnove, da  

se razmotri mogućnosti da se dio tog objekta oformi kao nekakvo mjesto, klub 

mladih, prema uzoru i istim objektima u nekakvim drugim sredinama, 

gradovima, općinama gdje bi mladi mogli samostalno i uz pomoć Savjeta mladih 

ili uz pomoć udruga mladih  oformiti sadržaj,  provoditi svoje slobodno vrijeme. 

Imamo prilike vidjeti u drugim jedinicama to dobro funkcionira, mladi provode 

na takvim mjestima svoje slobodno vrijeme,  oforme radionice, organiziraju se 

akustične svirke, pjesničke večeri, samo im ponekad treba dati prostora. Stoga 

ta inicijativa ispred Kluba vijećnika da se vidi, da se razmotri kad će se uređivati 

taj prostor da se dio tog prostora privede nekakvoj funkcionalnosti da ga mladi 

eventualno i  samostalno urede do kraja, osmisle nekakvi sadržaj,  da im se da 

prostora i mogućnosti da ti nesretni ugostiteljski objekti  nisu jedini prostor gdje 

oni mogu provesti svoje slobodno vrijeme. To je ta inicijativa. 

 

4. Dalibor Patekar: Pitanje iz područja školstva. U kojoj fazi je uvođenje 

jednosmjenske nastave u Osnovnoj školi? 

 

5. Josip Grđan: Zaobilaznica Varaždin – Ivanec. Prije dva, tri tjedna je bilo u 

novinama i u medijima, gosp. Škorić predsjednik Hrvatskih cesta i član Uprave 

gosp. Leverić, nešto pričanja da se sljedeće godine, znači 2019., da bi se 

krenulo u realizaciju te brze ceste Ivanec – Varaždin. Interesira ljude da vidimo 

u kojem je to stadiju i da li je to stvarno da se kreće sljedeće godine 

 

6. Zdenko Đula:  Uključivanje Grada Ivanca u nove projekte. 

a) Uključivanje Grada Ivanca u projekt Grad Ivanec – Grad prijatelj djece. Mi 

smo to lani, prije godinu dana, u našoj kampanji navodili kao jedan od naših 

ciljeva i smatramo dugoročno da bi bilo dobro da Grad Ivanec zadovolji sve 

uvjete iz te konvencije UN-a o pravima djeteta.  Zanima me da li je moguće 

pokrenuti tu inicijativu i kada će ona biti pokrenuta ukoliko će biti? 

 

b) Drugo pitanje se odnosi upravo iz ovog dijela uključivanje Grada u nove 

projekte, da se istraži mogućnost izgradnje punionice elektroautomobila  na 

području Grada Ivanca. Pojedine jedinice lokalne samouprave u našoj 

okolini već imaju punionicu i stavljaju te gradove odnosno općine na listu 

potencijalnih lokacija na koje ljudi s elektroautomobilima žele doći, zadržati 

se neko vrijeme. Ima Lepoglava, Novi Marof ima punionicu. Smatram da to 

ne bi bila prevelika investicija od strane Grada, a bilo bi poželjno za 

budućnost da se uključimo u taj projekt. 
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7. Danica Prašnjak: Asfaltiranje Zagorske ulice. Mještani Zagorske ulice, Mjesnog 

odbora Margečan, mole za razumijevanje i pomoć u uređenju i asfaltiranju 

njihove ulice jer je to jedna duga dionica koja je od centra Margečana udaljena 

skoro 3 km. Mještani te ulice su smješteni na kraju ulice tako da oni moraju 

prevaliti taj put.  Početak te ulice je dijelom asfaltiran, gotovo do područja koje 

je šuma. Njihov svakodnevni odlazak od kuće i dolazak kući je otežan pogotovo 

za ružna vremena ili zimi pa mještani mole za razumijevanje i pomoć ako je 

moguće u uređivanje te ulice krenuti ove kalendarske godine da im se olakša 

svakodnevni odlazak i dolazak do kuća. Mještani su revno sudjelovali u svim 

sufinanciranjima, i Ulice Breznice kroz koju se dolazi do njihove ulice i Zagorske 

ulice u dva navrata. Žele čuti kakva je mogućnost rješavanja njihovog problema. 

 

Odgovori na pitanja vijećnika: 

1. Milorad Batinić: Oborinska odvodnja vezano na vrlo kratkotrajne, obilne i 

učestale oborine i sve one imaju elemente, posljedice elementarne nepogode. 

Tu imamo tri razine, prvenstveno što Grad poduzima na svojoj infrastrukturi, 

nerazvrstanim cestama, drugo županijske ceste i treće odvodni kanali koji su u 

nadležnosti Hrvatskih voda, a jednako tako i Grada. Ono što je u nadležnosti 

Grada, promptno se reagira, rekao bih odmah, nastojimo i predvidjeti, jer je to 

učestalo, već negdje dva, negdje tri puta. Jučer smo ponovno imali u Seljancu 

je bila poplava, imali smo poplave u Željeznici, preko video linka vidjeli smo 

kakva je situacija i u Bedencu. Ono što se odnosi na nerazvrstane ceste na 

području Grada, kompletne službe su dobile zadatak da naprave evidenciju svih 

potreba što treba napraviti, postoji kompletna dokumentacija, foto 

dokumentacija i već se promptno radi unatrag zadnjih tjedana. Imam kompletno 

izvješće oko toga. Definirani su prioriteti, radi se o samom Ivancu određene 

ulice, Kaniža, Lančić, Vuglovec, Prigorec, Lovrečan, Radovan, Željeznica, 

Bedenec, Seljanec, Punikve, Gačice, mislim da nema naselja gdje se nije 

interveniralo. Točno je definirano i detektirano  što  treba napraviti i s time se 

krenulo i to se sanira. Svi ti poslovi odrađeni su od strane komunalne tvrtke 

Ivkom s kojom imamo ugovor. Definirane su dvije razine, prva razina prioriteta i 

druga razina prioriteta. Nastavno na ovo kod modernizacije nerazvrstanih cesta 

koja nam slijedi i temeljem iskustva i prošle godine jer i prošle godine smo isto 

bili zahvaćeni u određenom vremenskom periodu s velikim količinama oborina, 

gdje je isto također počinjena određena šteta. U ovaj plan modernizacije 

nerazvrstanih cesta, u troškovnike uključene su i neke sastavnice oborinske 

odvodnje na onim dionicama koje će se modernizirati upravo iz razloga da u 

budućnosti preveniramo takve aktivnosti. Ljudi iz mjesnih odbora, građani, 

javljaju nam i za županijske ceste, tako da smo imali 10 do 15 cm naslage blata, 

mulja na županijskim cestama, tu smo odmah odreagirali. Ono što možemo 

nažalost i telefonski, ali i službeno smo uputili dopise prema Županijskoj upravi 

za ceste i prema Hrvatskim vodama gdje smo upozorili i tražili od njih da se 

očiste i kanali koji su u njihovoj nadležnosti. Imali smo hitan sastanak s 
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Upravnim odjelom za komunalne poslove upravo gdje je temeljem i zahtjeva i 

javljanja mjesnih odbora, znamo da su angažirani i vatrogasci Ivanec, Bedenec, 

Margečan, Radovan – 3 intervencije, u određenim akcijama, gdje smo uputili 

dopise i prema Županijskoj upravi za ceste i prema Hrvatskih vodama na način, 

možda malo preambiciozno, da im dajemo rok od 48 sati da počnu uređivati i 

svoje odvodne kanale, vodotoke, da krenu i oni paralelno s nama u aktivnost. 

Ono što je trenutno problem, Seljanec je trebao početi, Ulica Savica, to je tamo 

gdje je sinoć plivalo, ovih dana naprosto ne možete doći na poljoprivrednu 

površinu gdje treba prekopati određene kanale, odvodnju, dobili smo suglasnost 

tih ljudi da dođete i onda propadnete,  toliko je natopljena zemlja, vjerujem da 

će se konačno i prilike ustabiliti da možemo odvodnju riješiti. Jučer su u Seljancu 

i obiteljske kuće i gospodarski objekti plavljeni, ne samo naša javna 

infrastruktura. Ceste možemo staviti u drugi prioritet, primarno i cilj iskaz 

nezadovoljstvo i prema Hrvatskim vodama i Županijskoj upravi za ceste upravo 

da  i obiteljske kuće i gospodarski objekti, a onda nakon toga naše prometnice 

da su ugrožene s tim.  Vjerujem da utjecaj na vremenske prilike nemamo, mislim 

da je sve dignuto na najvišu razinu spremnosti i Ivkom jednako tako, ukoliko 

nema vlastitih kapaciteta, dobije nalog i Upravni odjel za komunalne poslove 

neovisno o stavkama u proračunu, to su izvanredne okolnosti i jednako tako 

potrebne su izvanredne mjere. Ivkom je dobio zadatak da angažira i dodatne 

kooperante, vjerujem da će ih naći jer građevinska operativa je zaposlena, tako 

da nastojimo s ovim aktivnostima prevenirati buduće štete. Za narednu godinu 

za proračun to će nam biti više nego značajna stavka u proračunu da se 

pokušaju naći trajnija rješenja. 

 

2. Milorad Batinić: Trenutno u Poslovnoj zoni ulažu četiri investitora. Moramo se 

držati povjerljivosti informacija. Nadajmo se da će još neki biti. 

 
Lana Labaš: Nemamo suglasnosti iznositi podatke. 

 

Predsjednica Vijeća konstatira da se u 18,20 sati sjednici odazvao vijećnik Nikola 

Vidoni te je sjednici nazočno svih 17 vijećnika. 

 

3. Milorad Batinić: Shvatio sam to i kao pitanje, da li gradonačelnik to prihvaća, 

svakako da prihvaća. Ne samo što je zaključak Kluba vijećnika HNS-a, HSU-a 

i HSS, nego i u mnogim raspravama ovdje je bilo i određenih pitanja upravo u 

tom smjeru. Ono što svakako mogu kazati da je ideja više nego dobra, 

prihvatljiva, na zadovoljstvo, prije svega mladih, ali vjerujem i na zadovoljstvo 

nas kao vijećnika koji ćemo imati, ovaj saziv imati će čast izglasati u budućnosti, 

ja se nadam već sljedeće godine i dodatno investiranje. Vjerujem pošto se radi 

o populaciji mladih da je tu velika šansa i na domicilne i europske fondove. 

Svakako ćemo prije devetog mjeseca krenuti u određene aktivnosti da se izvide 

i mogućnosti i dodatnog uređenja, prvenstveno sadržaja. Tu ćemo svakako 
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angažirati Savjet mladih da organiziraju i određene tribine, da pozovu sve mlade 

i da mladi budu na neki način kreatori tih budućih sadržaja i prostora i aktivnosti 

kojima će se htjeti baviti. Kao gradonačelnik podržavam i prihvaćam inicijativu i 

učinit ću maksimum unutar svojih ovlasti. 

 

4. Milorad Batinić: Uvođenje jednosmjenske nastave u osnovnoj školi – pitanje ću 

adresirati, ukoliko se vi slažete ili ne slažete, na župana Varaždinske županije 

jer osnivač osnovnih i srednje škole je Županija. Pretpostavke za 

jednosmjensku nastavu u osnovnoj školi Ivanec ne postoje. Ono što mogu 

kazati i što je bila informacija i prema Gradskom vijeću, Grad Ivanec je riješio 

pitanje komunalnog doprinosa za nadogradnju osnovne škole u Ivancu, 

dobivena je građevinska dozvola. Grad je ispoštovao svoje obaveze, o tome 

smo obavijestili i Županiju. Na Županiji je da pokrene ili gradnju ili dogradnju ili 

neki model gradnje, dogradnje učionica da bi škola mogla funkcionirati u 

jednosmjenskoj nastavi. To je bilo i obećanje aktualnog župana i županijske 

vlasti, očekujem da će to svakako napraviti. Da li će to biti neki od modela sličnih 

kao do sada, Grad je spreman u onom dijelu u kojem je primjereno i u kojem je 

do sada bila praksa uključiti se u sufinanciranje. Bilo je određenih inicijativa za 

preuzimanje osnivačkih prava nekih JLS-a. Svakako, to je jedna od mogućnosti 

ukoliko Županija neće odgovoriti pozitivno na naša pitanja, tako da ukoliko se u 

perspektivi nađe na ovom Gradskom vijeću moja inicijativa da Grad preuzme 

osnivačka prava nad osnovnim školama, upravo sa ciljem da Ivanec kao 

najveća škola u Županiji koliko imam podatke, nema jednosmjensku nastavu, 

vjerujem da ćete to podržati. 

 

5. Milorad Batinić: Brza cesta - bila je informacija tijekom prošle godine, a i ova 

zadnja informacija gdje je javno izrečeno i mediji su prenijeli od predsjednika 

uprave Hrvatskih cesta gosp. Škorića da realizacija izgradnje, početak izgradnje 

brze ceste Varaždin - Ivanec počinje iduće godine. Prema informacijama koje 

imamo, lokacijska dozvola bi treba biti pred izdavanjem, projektna 

dokumentacija je pri kraju ili je završena. Ono što nas čeka je sastanak u 

Hrvatskim cestama  da pokušamo još jedanput prema projektantima ići sa 

zahtjevom da izlaz sa brze ceste, znači  prijelaz brze ceste preko pruge da izlaz 

bude u Gundulićevoj ulici. To bi bilo na pragu i predložene prometne strategije 

Grada Ivanca, vezano je za Kovačićevu i tu bi riješili s tim gradnju rotora na toj 

dionici. Izlaz brze ceste riješili bi jedno kritično raskrižje. Nadam se da će 

rezultat toga biti pozitivan, međutim struka je tu dosta rezervirana oko toga. Gdje 

god da bude izlaz, bitno je iduće godine kreće gradnja. 

 

6. Milorad Batinić: a) Grad prijatelj djece - o tome smo bili razmišljali prethodnih 

godina kad je to bila nekakva pomama za tim i nekakav trend.  Samo mogu 

kazati da Grad Ivanec po pitanju djece kao grad prijatelj djece ispunjava daleko 

veće kriterije nego mnoge jedinice lokalne samouprave koje su se uključile u taj 

projekt. Za taj projekt treba vremena, financijska sredstva nisu neki problem. 
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Razmotrit ćemo vaše razmišljanje. Međutim, bitno je onako kako postupamo 

kako se odnosimo prema djeci, a manje je bitno meni osobno da budem iskren 

ona tabla grad prijatelj djece, što piše. Ne marginaliziram značaj toga. Kroz 

aktivnosti koje provodimo, kroz vrtić, kroz sve ove aktivnosti i ove zadnje mjere 

koje ćete sada rebalansom potvrditi od povećanja naknada za novorođenčad, 

od prvi puta sa 700,00 kuna potpomažemo prvašiće. To je samo jedan mali 

segment. Grad Ivanec financira svako dijete koje želi ići u vrtić, neovisno da li 

ide u gradski ili privatne vrtiće na području grada ili van grada. Sa svim tim 

aktivnostima mislim da nije problem udovoljiti kriterijima. Kad se pogleda i oni 

sadržaji koji su potrebni za djecu, od dječjih igrališta, opremanja, gradnje, mislim 

da to ne bi trebao biti problem. Treba se netko s tim baviti. Odredili smo se za 

neke druge prioritetnije stvari i mislim da naša djeca svakako doživljavaju Grad 

Ivanec kao prijatelj djece. 

 

b) Milorad Batinić: Punionica – teško je sad odgovoriti na pitanje. Razmotrit  

ćemo to. Prvenstveno volio bih imati podatak o broju električnih automobila. 

Pitanje je racionalnosti. 

 

Daniel Vlaisavljević: Samo je jedan električni automobil u Ivancu. 

 

Zdenko Đula: Nije to bitno da li je iz Ivanca nego za druge ljude koji tu dolaze. 

 

Milorad Batinić: O tome uopće nisam razmišljao jer naprosto to je nekakva vrsta 

rekao bih čak i perspektive budućnosti. Volio bih da svi imamo automobile na 

električni pogon, da ova investicija bude racionalna. Vjerujem da se HEP 

maksimalno uključuje oko toga, neka HEP pošalje dopis i mi ćemo se uključiti u 

dijelu za koji smatramo da treba. Za jedan automobil nisam siguran koliko je to 

racionalno, da li bi to trebalo biti stimulativno da mnogi krenu u nabavku 

električnog automobila. Možda da, kao mogućnosti. Nisam od onih koji 

funkcioniraju po modelu „vidjela žaba da se konji kuju pa i ona digla nogu“.        

mislim da imamo daleko prioritetnijih projekata, stvari koje moramo riješiti. 

Razmotrit ćemo i dobit ćete odgovor na drugom Gradskom vijeću. 

 

 

7. Milorad Batinić: Ovo Gradsko vijeće je donijelo program modernizacije 

nerazvrstanih cesta za narednih pet godina. Prioriteti koji su tu definirani rađeni 

su temeljem parametara potrebitosti stanja i nekih drugih kriterija, to je napravio 

Upravni odjel za komunalne poslove. Koliko imam informacija tu se radi o 

Kozulićima. Bilo je i na savjetovanju s mjesnim odborima i kad smo obilazili 

okolo, i u samom amfiteatru i na samom Gradskom vijeću rekao da su na redu 

2020. godine prema programu modernizacije, što ne znači, to je jedna dugačka 

dionica koja, ukoliko je katastarski riješeno ne priječi da se neovisno o programu 

ili ta ili neke druge prometnice koje zadovoljavaju kriterije za kandidiranje, da li 

je na europski, da li je to možda mjera 7.1. ruralni razvoj, kad završimo Prigorec 
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kad ga u cijelosti realiziramo ako se ponovno raspiše natječaj, da li na domicilne 

fondove, natječaje ministarstva regionalnog razvoja, graditeljstva ili koje će već 

raspisivati, da kandidiramo ono što ovo Gradsko vijeće odrediti da bi bili kao 

prioriteti. U tom periodu Grad će i dalje održavati ovu prometnicu. Nisam sklon  

da rušimo jednu strukturu koju je ovo Gradsko vijeće definiralo prema 

određenim kriterijima i molim za strpljenje. Ukoliko se ukaže prilika, svakako ta 

prometnica će se neovisno o programu koji je definiran za pojedinu godinu 

kandidirati i ranije, ukoliko dobijemo potporu iz određenog ministarstva ili 

određenih fondova za kandidiranje. 

 

Danica Prašnjak: Upoznati su mještani te ulice s planom, prihvatili su ga, 

saznanje imaju, ali nisu zadovoljni time. Predlažu da bi oni na bilo koji mogući 

način sudjelovali u sufinanciranju. Kako je god moguće da se bar jedna dionica 

krene, da im se malo olakša, smanji put  do njihovih kuća, a to je gore samo pet 

kućanstva. 

 

Domagoj Sever: Tražim pismeni odgovor zato jer mislim da nema prepreke da 

gradonačelnik u pismenom odgovoru odgovori o kojim se tvrtkama radi.  GDPR od 

25.5. štiti samo podatke fizičkih osoba, tako da nema prepreke da se kaže o kojim se 

tvrtkama radi. Molim pismeni odgovor. 

Lana Labaš: S obzirom da  baratamo s podacima koji se odnose na privatne investicije, 

privatnih tvrtki, podaci se mogu dati, ali svakako ćemo zatražiti njihovu suglasnost. 

Milorad Batinić: Po Poslovniku ne možete tražiti pismeni odgovor, morate posebno 

pisanim putem zatražiti da tražite pisani odgovor. 

 

Više nije bilo pitanja vijećnika pa predsjednica zaključuje aktualni sat i prelazi na točke 

dnevnog reda. 

 

 

Ksenija Sedlar Đunđek: Sukladno članku 79. Poslovnika Gradskog vijeća utvrđujem 

da će se će se o točkama dnevnog reda: 

5. I. Izmjene Programa javnih potreba u području socijalne skrbi za Grad 

Ivanec u 2018. godini 

6. I. Izmjene Programa javnih potreba u kulturi Grada Ivanca za 2018. godinu 

7. I. Izmjene Programa javnih potreba u sportu Grada Ivanca za 2018. godinu 

8. I. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2018. godinu 

9. I. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 

2018. godinu 
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10. I. Izmjene i dopune Proračuna Grada Ivanca za 2018. godinu 

 

provesti objedinjena rasprava, te predlagatelj može dati i objedinjeno uvodno 

obrazloženje. 

 

 

TOČKA 1. 

Zapisnik s 13. sjednice Gradskog vijeća Grada Ivanca održane  

24. svibnja 2018. godine 

 

Na upit predsjednice da li ima primjedaba na Zapisnik, istih nije bilo pa se prelazi na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica Vijeća konstatira da je Zapisnik s  13. 

sjednice Gradskog vijeća Grada Ivanca održane 24. svibnja 2018. godine, bez 

primjedaba, jednoglasno sa 17 glasova „za“ usvojen. 

 

TOČKA 2. 

Izvješće Mandatne komisije o stavljanju vijećničkog mandata  

u mirovanje, verifikacija mandata zamjeniku vijećnika i polaganje  

prisege zamjenika vijećnika 

 

a) Nikola Vidoni – predsjednik Mandatne komisije podnosi Izvješće o stavljanju 

mandata u mirovanje i početku obnašanja vijećničke dužnosti: Mandatna 

komisija Gradskog vijeća Grada Ivanca na sjednici održanoj 14.6.2018.g. 

godine utvrđuje da je Milena Golubić, dostavila obavijest o obavljanju nespojive 

dužnosti, jer je imenovana za ravnateljicu ustanove kojoj je Grad Ivanec osnivač 

s danom  24.5.2018.g. Sukladno članku 79. Zakona o lokalnim izborima 

(„Narodne novine“ br. 144/12 i 121/16) članku 12. stavku 1. Poslovnika 

Gradskog vijeća Grada Ivanca Gradska organizacija Hrvatske demokratske 

zajednice Ivanec, odredila je za zamjenicu Martinu Car Matišić iz Ivanca, Ulica 

Vladimira Nazora 23. Mandatna komisija utvrđuje da su sva pitanja vezana uz 

mirovanje mandata vijećnice te početak mandata vijećnice riješena i provedena  

u skladu sa Zakonom. Mandatna komisija predlaže Gradskom vijeću da donese 

odluku o prihvaćanju Izvješća Mandatne komisije i utvrđivanju mirovanja 

mandata Milene Golubić   s danom 4. lipnja 2018.  te utvrdi početak mandata  

Martine Car Matišić iz Ivanca V. Nazora 23, s danom 14.06.2018.g., sukladno 

članku 11. st. 9. Poslovnika Gradskog vijeća. 
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Predsjednica konstatira da je Gradsko vijeće Grada Ivanca primilo na znanje sljedeće 

 

I Z V J E Š Ć E 

o stavljanju mandata u mirovanje i početku obnašanja vijećničke dužnosti 

1. Mandatna komisija Gradskog vijeća Grada Ivanca na sjednici održanoj 

14.6.2018.g. godine utvrđuje da je Milena Golubić, dostavila obavijest o obavljanju 

nespojive dužnosti, jer je imenovana za ravnateljicu ustanove kojoj je Grad Ivanec 

osnivač s danom  24.5.2018.g. 
 

Sukladno članku 79. Zakona o lokalnim izborima („Narodne novine“ br. 144/12 i 

121/16) članku 12. stavku 1. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Ivanca Gradska 

organizacija Hrvatske demokratske zajednice Ivanec, odredila je za zamjenicu 

Martinu Car Matišić iz Ivanca, Ulica Vladimira Nazora 23. 

 

Mandatna komisija utvrđuje da su sva pitanja vezana uz mirovanje mandata 

vijećnice te početak mandata vijećnice riješena i provedena  u skladu sa Zakonom. 

 

2. Mandatna komisija predlaže Gradskom vijeću da donese odluku o prihvaćanju 

Izvješća Mandatne komisije i utvrđivanju mirovanja mandata Milene Golubić   s 

danom 4. lipnja 2018.  te utvrdi početak mandata  Martine Car Matišić iz Ivanca V. 

Nazora 23, s danom 14.06.2018.g., sukladno članku 11. st. 9. Poslovnika Gradskog 

vijeća. 

 

b) Predsjednica Vijeća poziva vijećnicu Martinu Car Matišić, koja će obnašati 

dužnost vijećnice prema Izvješću Mandatne komisije, da ustane te da nakon što 

joj pročita tekst prisege izgovori „prisežem“. 

 

Predsjednica čita tekst prisege koji glasi: 

„Prisežem svojom čašću da ću dužnost članice Gradskog vijeća obavljati 

savjesno i odgovorno i da ću se u svom radu držati Ustava Republike Hrvatske, 

zakona i Statuta Grada i poštivati pravni poredak te da ću se zauzimati za 

svekoliki napredak Grada Ivanca, Varaždinske županije i Republike Hrvatske”. 

Martina Car Matišić izgovara: Prisežem. 

Predsjednica Vijeća čestita novoj vijećnici i želi joj dobar rad na sjednicama 

Gradskog vijeća. 

Martina Car Matišić: Zahvaljujem se svima. 
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Potpisani tekst prisege u prilogu je ovog Zapisnika i njegov je sastavni dio. 

 

 

TOČKA 3. 

Izmjene i dopune  Financijskog plana Dječjeg vrtića „Ivančice“ Ivanec  

za 2018. godinu 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijava za raspravu te 

se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 16  nazočnih vijećnika 

glasalo „za“ te je jednoglasno donijet 

Z A K L J U Č A K 

 Prihvaćaju se Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtića „Ivančice“ 

Ivanec za 2018. godinu. 

 

 

TOČKA 4. 

Izmjene i dopune Financijskog plana Gradske knjižnice i čitaonice  

„Gustav Krklec“ Ivanec za 2018. godinu 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijava za raspravu te 

se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 16  nazočnih vijećnika 

glasalo „za“ te je jednoglasno donijet 

Z A K L J U Č A K 

 Prihvaćaju se Izmjene i dopune Financijskog plana Gradske knjižnice i čitaonice 

„Gustav Krklec“  Ivanec za 2018. godinu. 
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Prelazi se na točke dnevnog reda za koje je utvrđena objedinjena rasprava: 

TOČKA 5. 

I. Izmjene Programa javnih potreba u području socijalne skrbi za 
Grad Ivanec u 2018. godini 

 

TOČKA 6. 

I. Izmjene Programa javnih potreba u kulturi Grada Ivanca za 2018. godinu 

 

TOČKA 7. 

I. Izmjene Programa javnih potreba u sportu Grada Ivanca za 2018. godinu 

 

TOČKA 8. 

I. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2018. godinu 

 

TOČKA 9. 

I. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2018. 

godinu 

 

TOČKA 10. 

I. Izmjene i dopune Proračuna Grada Ivanca za 2018. godinu 

 

Milorad Batinić: Radi o rebalansu kojeg smo najavljivali, a u materijalima je kvalitetno 

sve obrazloženo. 

Objedinjeno uvodno obrazloženje podnijela je Maja Darabuš – pročelnica Upravnog 

odjela za proračun, financije i gospodarstvo: Ovim prijedlogom I. Izmjena i dopuna 

Proračuna Grada Ivanca za 2018. godinu ukupni proračun povećavamo za cca 

6.057.000 kuna te bi time ukupni proračun iznosio 47.350.000 kuna. razlog zbog kojeg 

su predložene su ove izmjene i dopune proračuna je naša zakonska obveza da u 

rebalans uključimo rezultat poslovanja prethodne godine u koji je bio na prethodnoj 

sjednici. Zatim, rađene su određene promjene prihoda odnosno povećavani su prihodi 

od poreza. Tu se zapravo mijenja prihod od poreza na dohodak, prihod od poreza na 

promet nekretninama i prihod od poreza na kuće za odmor u skladu sa realizacijom 

ovih prihoda u prva četiri mjeseca tekuće godine. Uz iznimku kod poreza na kuće za 

odmor, razlog je povećanje odnosno revizija naše baze podataka  za obračun. Nadalje, 

u skladu s dobivenim odlukama i sklopljenim ugovorima, mijenjali su se prihodi od 

pomoći, u ukupnosti ti prihodi povećani su za 2.154.000 kuna. Radi se o projektima iz 

oblasti komunala, odnosno sadržani su u programu gradnje komunalne infrastrukture, 

u programu upravljanja zgrada i društvenim prostorima u vlasništvu Grada, zatim iz 
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programa zaštite okoliša i programa kulture. Po skupinama prihoda mijenjali su se 

prihodi od imovine. Ta promjena vezana je uz prolongiranje odluke o pružanju javne 

usluge o prikupljanju miješanog komunalnog otpada, povećani su prihodi iz skupine 

kazne, upravne mjere i ostali prihodi iz razloga jer je pristigao prihod po naslijeđenoj 

imovini i prihodi od prodaje imovine mijenjali su se, odnosno prilagođavali su se radi 

promjene naslijeđene imovine za koju je ovo Gradsko vijeće donijelo odluku o prodaji 

te za dio te imovine su provedene već i javne dražbe. Novost je da je u proračunu 

ukalkuliran i primitak financiranja od 600.000 kuna. Radi se o kratkoročnom zaduženju, 

a tim primicima planiraju se financirati projekti čija realizacija se proteže i u narednu 

godinu i vrlo vjerojatno je da možda taj primitak nećemo trebati realizirati. Na strani 

rashoda promjene su se desile po programima, po ovih pet programa koji su u 

dnevnom redu i tu se ne bih posebno isticala koje su to promjene. Ono što je u ostalom 

dijelu rashoda mijenjano, to je unutar programa vatrogastva i civilne zaštite povećane 

su kapitalna sredstva za 107.000 kuna, odnose se na donacije prema dobrovoljnom 

vatrogasnom društvu i prema Hrvatskoj gorskoj službi spašavanja za nabavu vozila. 

Pod programom upravljanja zgradama i prostorima u vlasništvu Grada povećani su 

rashodi koji nas terete za legalizaciju objekata koje službe provode. Desile su se 

promjene kod društvenih objekata, društvenih domova u Osečkoj, Vuglovcu i 

Škriljevcu, obzirom da su izdefinirani troškovnici, radi se na realizaciji tih projekta i 

stavili smo planirana sredstava da bi mogli projekte provoditi. Nastala je promjena kod 

uređenja prostora u Ulici Vladimira Nazora 6, a sve u skladu s dobivenim sredstvima 

od Ministarstva regionalnog razvoja i nekim dodatnim zahvatima  koji se planiraju da 

se prostor stavi u funkciju. U programu zdravstva imamo planiranu kapitalnu donaciju 

od 70.000 kuna koja se odnosi na opremanje prostora za rad Hitne pomoći u Ivancu. 

U zaštiti okoliša planirane su dvije nove aktivnosti koje su i prijavljene prema Fondu za 

zaštita okoliša, a to je provođenje projekta nabavke spremnika za odvojeno 

prikupljanje otpada i edukativne aktivnosti o održivom gospodarenju otpadom i 

planirana su sredstva za otpad domaćinstvima u naselju Jerovec. Unutar rashoda 

Upravnog odjela za proračun, financije i gospodarstvo mijenjane su dvije stavke, a to 

je povećanje rashoda u iznosu od 260.000 kuna zbog promjene zakonske regulative, 

to su sredstva koja se uplaćuju kao naknada za naplatu poreza i prireza na dohodak, 

a koje u postojećem proračunu nisu planirane. Povećavaju se rashodi za 62.000 kuna 

kao obveza koju je Grad dobio po naslijeđenoj imovini, odnosno morali smo podmiriti 

dugove iza vlasnika imovine. Uglavnom to su promjene koje su značajne i koje treba 

naznačiti. 

Otvorena je rasprava. 

Predsjednica Vijeća konstatira da su prijave za objedinjenu raspravu podnijeli vijećnici: 

točka 5. – Domagoj Sever, točka 8. -  Dalibor Patekar i Zdenko Đula, točka 9. - Dalibor 

Patekar, točka 10. -  Dalibor Patekar i Zdenko Đula. 
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Domagoj Sever: U ime Kluba vijećnika SDP-a pozdravljamo rebalans proračuna i 

izmjenu Programa javnih potreba u području socijalne skrbi što se tiče povećanja 

naknade za novorođenčad i naknade koja se uvodi za prvašiće. Pozdravljamo 

uvođenje, povećanje ovih naknada. U amandmanima koji smo dali na prvi proračun u 

prosincu prošle godine imali smo povećanje naknade za novorođenčad. Jedino što je 

nama u ovom rebalansu cijelom sporno, vidimo da su porezni prihodi proračuna 

povećani za 2.715.000 kuna, u proračunu su i druge stvari, tu je i rotor i druge dotacije, 

ali od tog iznosa od 2.715.000 kuna ni kuna nije izdvojena za umirovljenike. U 

amandmanima na proračun smo tražili da se spusti dobna granica za umirovljenika sa 

75 na 70 godina. U rebalansu nema niti jedne kune koja ide za poljoprivredu. To nam 

je jednostavno sporno. Pitanje gradonačelniku, Klubu vijećnika je jako velika razlika u 

cijeni, prva projekcija je bila za nadstrešnicu na groblju 300.000 kuna, sad je u 

rebalansu proračuna 510.000 kuna. Iz ovih razloga Klub vijećnika SDP-a bit će 

suzdržan na rebalans proračuna. 

Predsjednica konstatira da za točku 6. i 7. nema prijavljenih za raspravu. 

Dalibor Patekar: Želim se nadovezati na točku br. 8 – gradnja i uređenje objekata 

komunalne infrastrukture. Osim što je nadstrešnica na groblju povećana za 210.000 

kuna, moramo primijetiti da je za uređenje zelenih površina u gradskom parku skinuto 

svih 160.000 kuna. Smatramo da je park u derutnom stanju i da ga treba obnoviti što 

prije, ali vidimo da se od toga odustalo. Vezano na šumsku cestu Kozjak-Risje-

Globočec, ne znam zašto su skinuta sva sredstva, valjda nije prošlo na mjeri 7. Može 

se cesta prema Kozulićima uvrstiti u mjeru 7 kada bude natječaj otvoren za šumske 

ceste, to je prijedlog. Do kraja godine će valjda biti otvoren natječaj, pošto  šumska 

cesta Kozjak-Risje-Globočec nije prošla. Za točku 9. – održavanje komunalne 

infrastrukture, vezano na pitanje gosp. Sedlara, od 2,7 milijuna kuna mislim da se 

moglo više sredstava naći na čišćenju i održavanju javnih prometnih površina pošto se 

već otprilike mjesec dana dešavaju ti problemi sa plavljenjima i uništavanju 

nerazvrstanih cesta, moglo se osigurati više sredstava pa bi naše komunalno 

poduzeće moglo kvalitetnije odraditi i taj posao. 

Zdenko Đula – točka br. 8: Za početak bih spomenuo da ova objedinjena rasprava po 

svim točkama nije baš najpogodnija jer ponekad se onda u toj raspravi izgubi misao 

da se konkretno objasni šira problematika. Mi, kao vijećnici bi trebali imati po svakoj 

točki dnevnog reda određeno vrijeme za raspravu i smatram da bi to ubuduće trebalo 

izbjegavati. U točki 8. meni je isto bilo sporno značajno povećavanje stavke za 

izgradnju nadstrešnice od 210.000 kuna pa molim detaljno objašnjenje što upravo to 

nosi. Ujedno u toj točki 8. imamo i značajno povećanje u postotnom iznosu troškova 

za izgradnju platoa u Ulici Vladimira Nazora. Tu je bilo planirano 190.000 kuna, troškovi 

su izmjenama narasli na 325.000 kuna pa molim tu pojašnjenje. Molim još pojašnjenje  

o izvorima financiranja za te javne površine prema grubom izračunu izgleda da iz 

naknade za korištenje deponija je investirano 450.000 kuna za gradnju objekata od 

kojih niti jedan nije u naselju koje ima deponij. U točki 10. imam pitanje vezano uz 

porast troškova održavanja nerazvrstanih cesta. Ti troškovi održavanja nerazvrstanih 
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cesta su narasli za 1.137.000 kuna, ali molim objašnjenje što će biti održavano, 

konkretno koje dionice će biti održavane iz tih sredstava pa da imamo i tu informaciju.  

 

Milorad Batinić: Pokušat ću na sva ova pitanja odgovoriti kroz jedno općenito izlaganje, 

međutim na detaljna pitanja uključit će se pročelnice i pročelnik. Zašto rebalans, zašto 

povećanje poreznih prihoda? Vjerujem da se sjećate iz mojih izlaganja kad sam prošle 

godine predlagao proračun da smo planirali dosta oprezno, pošto tek sa 1.1.2018. 

godine, ove godine, krenulo se s izračunima prihodovne strane temeljem Izmjena 

Zakona o financiranju JLS, takozvano fiskalno izravnanje. Sugestija je bila i od  strane 

resornog ministarstva da planirano oprezno. Samo ponavljam ono što sam prije rekao   

i da će se tijekom godine i već sam najavio bio mogućnost jer smo i određene projekte 

bili kandidirali  projekte za koje još uvijek nismo imali informacije, sada imamo, da li 

ćemo dobiti potporu, da li će projekti određeni proći ili ne, da će se vjerojatno 

rebalansom i ta pozicija korigirati. Sve ono što je bilo rečeno tijekom prošle godine kod 

donošenja proračuna, sada se praktički potvrđuje. Što se tiče ovih nekih detalja, razlike 

u cijeni nadstrešnice, to će pojasniti pročelnik. Imamo više razlike i korekcija u dijelu, 

cijena građenja jer vjerujem da imate informacije i svjesni ste toga da je cijena građenja 

porasla, nastao je jedan kaos u smislu imamo određene troškovnike koje smo radili 

početkom godine, neke koje smo radili tijekom prošle godine, neke koje smo radili 

unatrag zadnjih mjesec dana temeljem projektantskih cijena. Međutim, kroz javnu 

nabavu dobili smo nešto sasvim drugo. Projicirane cijene temeljem nama dostupnih 

troškovnika koje su izradili projektanti praktički više ne vrijede. Slijed je i ovaj rebalans. 

Što se tiče pitanja gosp. Patekara skinuto u parku uređenje staze. Uređenje staze koja 

je trebala povezivati parkiralište iza Caritasa sa Varaždinskom ulicom, iz razloga 

neriješenih imovinsko pravnih odnosa, zato je skinuto. To ne znači da se u park ne 

ulaže. Postoji stavka gdje se ove godine očekuje i naručeno je i očekujemo kompletnu 

studiju revitalizacije parka. Tako da tu se ne mogu složiti. Što se tiče šumske ceste 

Kozjak, nije niti kandidirana. Tijekom prošle godine napravljena je projektna 

dokumentacija, na način to je jedna mjera 4.3.3. ulaganje u šumsku infrastrukturu, radi 

se isključivo o šumskim prometnicama za koje je sasvim drugačija projektna 

dokumentacija nego što je prometnica koju smo kandidirali Prigorec - Šumi i to je druga 

mjera. Za šumske ceste postoje određeni kriteriji i tu je dovoljno pisana suglasnost 

vlasnika. Zašto nismo, zašto smo je brisali? Zato što vlasnici kroz čije šume prolazi, 

trebali su dio zemljišta ili darovati ili da Grad otkupi da bi se realizirao taj projekt, ali 

nisu se htjeli odreći toga dijela. Ponuđena im je i cijena koja je tržišna za otkup. Žao 

mi je što je to tako, projekt ćemo zadržati, bit će valjan za neke druge ili će se ljudi 

prosvijetliti tijekom vremena da shvate, to je blagodat, ništa ih ne košta. Cesta Kozulići 

ne može se realizirati kroz projekt kandidiranja šumske ceste da bude kao supstitut jer 

to nije šumska cesta. Naša cesta Kozulići je razvrstana u nerazvrstanu cestu, iako je i 

šumska cesta nerazvrstana, ali druga kategorija, tako da to ne možemo poistovjetiti 

jednu sa drugom. Malo sam se začudio sa vašom konstatacijom da kad bi bilo više 

sredstava za održavanje komunalne infrastrukture da bi komunalno poduzeće 

vjerojatno iz razloga pošto radite dolje pa imate informacije, moglo kvalitetnije odraditi 
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posao. Očito da vi vidite neke nedostatke možda koje mi ne vidimo pa bi bilo zgodno 

da nam ih kao vijećnik prezentirate, što smatrate da bi trebalo poboljšati, a prvenstveno 

to bi trebali svom direktoru. Do mene dolaze razne informacije da ta nadstrešnica na 

groblju neće zadovoljiti određene uvjete, potrebe građana. Za tu nadstrešnicu 

dobivena je građevinska dozvola i uvjeti koje smo morali poštovati, a to je udaljenost 

od prometnice do ruba građevine, odnosno nadstrešnice. Mi smo prvotno projicirali 

nadstrešnicu do ruba prometnice, međutim morali smo ju povući prema grobnoj kući. 

 

Stanko Rožman: 5 m od regulacijskog pravca prema odredbama naših provedbenih 

planova. 

Milorad Batinić: Bit će napravljena u maksimalnim gabaritima koje zakon i propisi to 

pitanje reguliraju. Naknade za korištenje deponija su porezni prihodi, to ne znači da se 

ta sredstva isključivo namjenski koriste, da se smiju ta sredstva samo u Jerovcu ili 

Dubrovcu koristiti. Još uvijek se građanima Jerovca iz te naknade plaća i onaj dio 

odvoza otpada. Generalno, što se tiče rebalansa prijedlog je da prihvatite rebalans. 

Određene korekcije u proračunu, neću sad nabrajati, vidljivo je iz programa i proračuna 

za koje projekte smo dobili koliko novaca, koju potporu. Ovaj dio što se tiče financijskih 

razlika, pročelnice i pročelnik će pojasniti. 

 

Stanko Rožman: Što se tiče šumske ceste Kozjak-Globočec, tu dionicu mi smo ovaj 

put već u drugom navratu kandidirali na objavljeni natječaj. Ona je bila u početnom 

proračunu jer početkom godine, odnosno krajem prošle godine još uvijek nismo dobili 

sva očitovanja od vlasnika šuma i onda smo je stavili u proračun kao da ćemo dobiti 

pozitivne odgovore od vlasnika. Međutim, s obzirom da pozitivne odgovore i pozitivna 

očitovanja nismo dobili glede vlasništva, sad ju stavljamo van. Međutim, imamo ovdje 

u tom istom programu, pod točkom 15.1. studija uređenja šumskih cesta sa 15.000 

kuna predviđamo, planiramo, vidjet ćemo koliko će koštati, da se napravi jedna 

elaboracija uopće pogodnosti kandidiranja takvih šuma u slučaju ponovljenog 

natječaja. Svaka takva cesta mora zadovoljavati određene kriterije otvorenosti, nagib, 

usponi itd., dakle nije svaka cesta pogodna, od ove smo morali već po drugi puta 

odustati, pretpostavljam da je sad više nećemo ni pokušavati kandidirati jer ljudi ne 

žele prihvatiti. Ova studija bi trebala odgovoriti na pitanje koja druga cesta je podobna 

za kandidiranje na natječaj koji će se raspisati. 

Miljenko Grudiček: Zna, Radovan – Tužno. 

Stanko Rožman: To će studija pokazati, ne možemo napamet razgovarati.  

Nadstrešnica na groblju – imali smo, radili smo službenu projekciju, međutim kad smo 

dobili pravi projekt, pravi troškovnik, to je sad procjena, to je projektantski troškovnik. 

Koliko će u konačnici biti, vidjet ćemo kada će proći nabavu. Moramo provesti postupak 

javne nabave i onda ćemo vidjeti u konačnici o kojem iznosu ćemo govoriti. Plato u 

Nazorovoj ulici – tu imamo određena odstupanja, odnosno dodatne radove jer su se 

stepenice otvorile, morali smo raditi potpuno nove stepenice, to je taj višak. Imali smo 
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troškovnik, projekt, proveli postupak javne nabave, dobili iznos koji je ugovoren, imamo 

dodatne radove u vidu ovih stepenica koje smo morali dodatno urediti.  Primjedba da 

su troškovi održavanja nerazvrstanih cesta porasli  preko 1 milijun kuna. Ako pogledate 

obrazloženje koje je dano, samo su troškovi zimske službe 1,1 milijun kuna veći od 

planiranih. To vam je taj iznos od 1,1 milijun kuna koliko je program veći. Jedino što 

smo na tragu onoga i što je gradonačelnik napomenuo da se ne odustaje od 

revitalizacije i uređenja parka, u održavanju komunalne infrastrukture pod točkom 4. i 

7. stavili dvije nove pozicije sa po 30.000 kuna. Naručili smo projekt, elaborat 

revitalizacije parka, početkom 9. mjeseca bi trebao biti izrađen i dostavljen Gradu i tu 

smo sad u održavanju ove dvije pozicije, uređivanje, rušenje drveća, to će sigurno  biti, 

već sad smo vidjeli da su porušene tri jele, rušenje za 30.000 i sadnja novog drveća 

za 30.000 kuna početno za ovu godinu. Elaborat će dati odgovore na mnoga od ovih 

pitanja što se tiče parka, ali ne možemo sve ove godine. 

 

Milorad Batinić: Definitivno iz ovoga što je bio i odgovor na prvo vijećničko pitanje na 

aktualnom satu gosp. Sedlara, još uvijek nemamo točan podatak niti iznose, niti 

možemo imati koliko će nas koštati ove intervencije, a vezano je uz ove oborine i 

oborinsku odvodnju, tako da nas čeka još jedan rebalans i u dijelu programa 

održavanja. Nadam se ne u nekom drugom obimu, osim ukoliko ima još nekoliko 

aktivnih natječaja pa očekujemo možda se uspije još neki novac dobiti.  

 

Predsjednica vijeća konstatira da repliku podnosi vijećnik Zdenko Đula. 

Zdenko Đula: Podigao sam repliku u trenutku objašnjenja za dodatne stepenice, njih 

pet komada je povećalo iznos za 135.000 kuna u odnosu na inicijalnu procjenu. Želio 

bih reči ako mogu kroz ovu repliku nastaviti, u ovom proračunu nema prostora za 

pripremu novih projekata. Opet je jučer objavljeno da će biti otvoren novi natječaj po  

mjeri 7.4.1., to je bilo moje vijećničko pitanje prije dvije sjednice. Pitao sam da li mi 

nešto pripremo na tu mjeru, odgovor je bio da je to namijenjeno za priobalno područje. 

Ispostavilo se prema zadnjim uvjetima da to nije tako. Trebali bi u proračun uvrstiti i 

određena sredstva za pripremu projekata u smislu ishođenja građevinske dozvole za 

buduća razdoblja jer ne može se navrat-nanos nešto raditi jer građevinska dozvola 

nosi 25 bodova, a glavni projekt u nekakvoj niskoj fazi nosi 15 bodova. To su one stvari 

na kojima bi mi morali poraditi i razmisliti o tome u nekakvom sljedećem rebalansu da 

se to uvrsti. Da li će Grad Ivanec prijaviti koji objekt po mjeri 7.4.1. po natječaju koji će 

biti otvoreni od 2. kolovoza? 

 

Milorad Batinić: Vi možda ne vidite, ja vidim, ja znam. Ima prostora i za nove projekte. 

Novi projekti se rade, osmišljavaju se, neki su u fazi idejnih rješenja. Ono što svakako 

ovaj natječaj mjera 7.4.1. to je u proceduri, na kolegiju gradskom i razmišlja se što i 

kako. Ono što imamo spremno u ovom trenutku, to je dom koji nećemo kandidirati 

ponovno jer temeljem pravilnika, temeljem kriterija šanse su više nego minimalne. 

Zaboravili ste da nam je indeks razvijenosti preko 100%. Prioritet i dalje imaju vrtići, 
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iako su u mjerama  navedeni i domovi itd. Ono o čemu se razmišlja i u što se ići i 

prvenstveno kandidirati temeljem postojećih kriterija, temeljem spoznaja, informacija 

koje su nam dostupne, napraviti će se simulacija i uspješnost prolaznosti pojedinog 

projekta. Nećemo se lomiti oko onoga za što unaprijed znamo da imamo minimalne ili 

gotovo nikakve šanse. Što se tiče ostalih projekata, ima dosta projekata koji su u fazi 

evaluacije. Kandidirali smo neke projekte tijekom ove godine, ostali projekti po 

pojedinim mjerama europskih fondova ne možemo kandidirati neke projekt dok 

postojeći projekt po toj mjeri nije okončan. Najavljeni javni poziv – izgradnja društvene 

infrastrukture, postoji mogućnost ukoliko uspijemo određene formalnosti riješiti, iako je 

dosta kratak rok, postoji mogućnost kandidiranja jednog objekta, ali moramo napraviti 

simulaciju temeljem projekta, temeljem sadržaja da vidimo da li je isplativo, ako ne, 

pričekat ćemo, bit će još natječaja za taj dio. Energetska obnova javnih zgrada  je u 

rujnu, imamo projekt, radi se intenzivno na tom projektu, kandidirat će se. Izrada 

prostornih planova, mislim da smo to kandidirali   prema Ministarstvu graditeljstva. Ide 

se ciljano, ide se planski, ide se temeljem strategije Grada Ivanca koja definira 

dugoročni razvoj do 2020. godine i naravno prate se, ne samo natječaji prema onome 

što je najava Ministarstva regionalnog razvoja za sve ili ostalih ministarstva nego i 

domicilni gdje idu direktne potpore od resornog ministarstva. Planski se radi, ciljano se 

radi. Morate biti svjesni i određenih ograničenja, limita, a to su prvenstveno i naše 

učešće i naše financije. 

 

Predsjednica vijeća konstatira da repliku podnosi vijećnik Dalibor Patekar. 

 

Dalibor Patekar:  Osvrnuo bih se na izvorni proračun za 2018. godinu gdje smo kod 

donošenja proračuna mi naše troškove na naše amandmane temeljili povećanjem 

proračuna za 259.000 kuna, znači 10% od onoga što se obistinilo i naši amandmani 

su odbijeni ne iz razloga što su bili loši, što ste napomenuli, nego iz razloga što su loše 

prezentirani, po zakonu se ne smije, samo predlagatelj smije povećati prihodovnu 

stranu. Nadali smo se u ovoj prvoj izmjeni proračuna da ćete uvrstiti neke od tih 

amandmana, recimo socijala je uvrštena, to vam zahvaljujemo. Nadali smo se da će 

biti uvršteno nešto i za osobe starije životne dobi i za vatrogasce, ne za opremu nego 

za plaćanje dopunskog zdravstvenog osiguranja, stipendije. Mislim da od tih 2,7 

milijuna kuna da je bilo prostora za te amandmane. 

 

Milorad Batinić: Za stipendije više nije bilo zahtjeva, i da smo imali novaca ne bi ga 

mogli podijeliti. Ponovit ću, politika i ono što je ministarstvo resorno bilo predložilo, mi 

smo temeljem toga planirali. Sada se vidi da je prihodovna strana onakva kakva je 

matematički definirana, slijedom toga smo išli na povećanje. Što se tiče vaših ostalih 

amandmana, oni nisu odbijeni na način zato što se meni osobno nisu dopali, ne znam 

kako ste to shvatili, naprosto zato što za građane starije životne dobi radimo temeljem 

programa koji je definiran. Spomenuli ste poljoprivredu, isto tako i potpore u 

poljoprivredu, predložite, sugerirajte gradskim službama na koji način da se program 

promijeni i onda temeljem toga programa možemo ići u realizaciju. 
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Više nije bilo prijavljenih za raspravu po objedinjenim točkama pa predsjednica 

zaključuje raspravu po točkama 5., 6., 7., 8., 9. i 10. te se prelazi  na glasovanje za 

svaku točku zasebno. 

 

TOČKA 5. 

I. Izmjene Programa javnih potreba u području socijalne skrbi za 
Grad Ivanec u 2018. godini 

 

Nakon provedenog glasovanja predsjednica konstatira da je od 16 nazočnih vijećnika, 

14 vijećnika glasovalo „za“, a 2 vijećnika bila su „suzdržana“ te su s 14 glasova „za“ 

donijete 

I. IZMJENE PROGRAMA 

JAVNIH POTREBA U PODRUČJU SOCIJALNE SKRBI 

ZA GRAD IVANEC U 2018. GODINI 

 

 

I. 

 

Ovim I. Izmjenama Programa javnih potreba u području socijalne skrbi za Grad 

Ivanec u 2018. godini („Službeni vjesnik Varaždinske županije“  br. 77/17), točka II. 

mijenja se i glasi:  

 

„U Proračunu Grada Ivanca za 2018. godinu - Programska djelatnost – Program 

socijalne skrbi i novčanih pomoći,  u iznosu od 672.475,00 kn izvršavat će se sukladno 

zakonskim propisima, općim i posebnim aktima Grada Ivanca, tijekom 2018. godine 

prema slijedećem: 

 

MJERE I OPSEG SOCIJALNE SKRBI Izvori 

financiranja 

Visina 

sredstava 

/HRK 

1. Podmirenje dijela troškova stanovanja sukladno 

Zakonu o socijalnoj skrbi 

Grad Ivanec 90.000,00 

2. Pravo na potporu za novorođeno dijete Grad Ivanec 170.000,00 

3. Udruge umirovljenika i udruge osoba s 

invaliditetom 

Grad Ivanec   81.750,00 

4. Potpora osobama starije životne dobi Grad Ivanec   90.000,00 
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5. Sufinanciranje nabave ogrjeva   Varaždinska 

županija 

  67.000,00 

6. Sufinanciranje maturalnih i đačkih putovanja Grad Ivanec   5.000,00 

7. Pravo na podmirenje troškova usluge pomoći u kući  Grad Ivanec   13.725,00 

8. Jednokratne novčane pomoći – pomoć po 

pojedinačnim zahtjevima  

Grad Ivanec    10.000,00 

9. Pomoć u naravi po pojedinačnim zahtjevima Grad Ivanec    45.000,00 

10. Izravna dodjela sredstava udrugama  Grad Ivanec 10.000,00 

11. Potpora za opremanje djeteta kod polaska u prvi 

razred osnovne škole“. 

Grad Ivanec 90.000,00 

 

UKUPNO:              672.475,00 

 

II. 

Ove I. Izmjene Programa javnih potreba u području socijalne skrbi objavit će se u 

Službenom vjesniku Varaždinske županije. 

 

 

TOČKA 6. 

I. Izmjene Programa javnih potreba u kulturi Grada Ivanca za 2018. godinu 

 

Nakon provedenog glasovanja predsjednica konstatira da je od 16 nazočnih vijećnika, 

14 vijećnika glasovalo „za“, a 2 vijećnika bila su „suzdržana“ te su s 14 glasova „za“ 

donijete 

I.  IZMJENE PROGRAMA 

javnih potreba u kulturi 

Grada Ivanca za 2018. godinu 

 

I. 

 U Programu javnih potreba u kulturi Grada Ivanca za 2017. godinu („Službeni 

vjesnik Varaždinske županije“ br. 77/17), točka III. mijenja se i glasi: 
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„Ovim Programom donosi se plan izvršavanja i raspored sredstava proračuna 

Grada Ivanca za 2018.g. u dijelu javnih potreba u kulturi koji se odnosi na financiranje 

djelatnosti iz točke I. ovog Programa. 

U Proračunu Grada Ivanca za 2018. godinu u razdjelu  - Programska djelatnost: 

Javne potrebe u kulturi, izvršavat će se i raspoređivati tijekom 2018. godine prema 

slijedećem: 

 

  

 

SREDSTVA 

     ( kn) 

 

 

1. DJELATNOST USTANOVA U 

KULTURI  

 

 1. REDOVNA DJELATNOST 

USTANOVA U KULTURI                            

  

 Izvori financiranja 

   Gradska knjižnica i čitaonica „Gustav 

Krklec“ Ivanec 

        

637.541,25 

 

Grad Ivanec 488.420,00 

Ostali izvori 

 

149.121,25 

 Tekuće i kapitalne donacije - Pučko 

otvoreno učilište  „Đuro Arnold“ 

Ivanec   

- audio-vizualna i kulturna djelatnost-

tekuća donacija 

- rekonstrukcija kino dvorane-

kapitalna donacija 

         

         

        

100.000,00 

         

552.837,09 

Izvori financiranja 

 

 

Grad Ivanec 

 

Grad Ivanec 

 

 

100.000,00 

 

552.837,09 

2. KULTURNO-UMJETNIČKI 

AMATERIZAM    

Javni poziv za dodjelu sredstava za 

programe udruga u kulturi      

Izravna dodjela                                  

   

         

 

186.000,00 

 

10.000,00 

Izvori financiranja 

 

Grad Ivanec 

 

Grad Ivanec 

 

186.000,00 

 

10.000,00 



23 
 

3. KNJIŽEVNE I KULTURNE 

MANIFESTACIJE                                           

           

 Obilježavanje blagdana i održavanje 

kulturno zabavnih manifestacija 

- Obilježavanje Dana Grada 

- Obilježavanje blagdana i 

održavanje kulturno zabavnih 

manifestacija 

   

        

300.000,00 

200.000,00  

Izvori financiranja 

 

Grad Ivanec 

Grad Ivanec 

 

300.000,00 

200.000,00 

4. MUZEJ PLANINARSTVA IVANEC            

   

        

2.831.250,00 

 

Izvori financiranja 

Grad Ivanec 

Europski fond za 

regionalni razvoj, 

Ministarstvo 

kulture 

 

831.250,00 

2.000.000,00 

 

5. ARHEOLOŠKI LOKALITET – STARI 

GRAD IVANEC 

 

 

Izvori financiranja  

 - Zaštita nalazišta – Gotička crkva 

 

- Rješavanje imovinsko pravnih 

odnosa u obuhvatu Arheološkog 

parka sukladno projektnoj 

dokumentaciji 

 

241.950,00 

 

 

 

140.000,00 

Grad Ivanec 

Ministarstvo 

kulture  

 

 

Grad Ivanec 

141.950,00 

100.000,00 

 

 

140.000,00 

6. Opremanje prostora multifunkcijske 

dvorane u Muzeju planinarstva 

opremom za izložbe 

 

21.827,50 

Grad Ivanec 

Ministarstvo 

kulture 

5.000,00 

16.827,50 

 UKUPNO  5.221.405,84 

 

II. 

 

Ove I. Izmjene Programa objavit će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije. 
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TOČKA 7. 

I. Izmjene Programa javnih potreba u sportu Grada Ivanca za 2018. godinu 

 

Nakon provedenog glasovanja predsjednica konstatira da je od 16 nazočnih vijećnika, 

14 vijećnika glasovalo „za“, a 2 vijećnika bila su „suzdržana“ te su s 14 glasova „za“ 

donijete 

I. IZMJENE PROGRAMA 

javnih potreba u sportu Grada Ivanca za 2018. godinu 

 

I. 

 

U Programu javnih potreba u sportu Grada Ivanca za 2018. godinu („Službeni vjesnik 

Varaždinske županije“ br. 77/17) točka III. mijenja se i glasi: 

„ Slijedom nabrojenih javnih potreba u sportu, javne potrebe u sportu za koje se 

sredstva osiguravaju iz proračuna Grada Ivanca su programi, odnosno aktivnosti, 

poslovi i djelatnosti od značaja za grad; 

 

 

Programsko područje Planirani iznos za 2018.g. – u kunama 

 

1. Djelatnost Zajednice sportskih 

udruga 

650.000,00 Izvori financiranja 

Grad Ivanec 650.000,00 

2. Sportske manifestacije od 

značaja za Grad Ivanec 

  33.500,00 Izvori financiranja 

Grad Ivanec   33.500,00 

3. Održavanje sportskih terena  50.000,00 Izvori financiranja 

Grad Ivanec  50.000,00 

4. Najam dvorana 219.535,00 Izvori financiranja 

Grad Ivanec 219.535,00 

5. Školski sportski klubovi 10.000,00 Izvori financiranja 

Grad Ivanec  10.000,00 

6. Ulaganje u sportske objekta – 

održavanje 

50.000,00 Izvori financiranja 

Grad Ivanec 

 

 50.000,00 

 

7. Rekreacijski centar Lančić - 

Knapić 

129.750,00 Grad Ivanec 129.750,00 

8.Izravna dodjela udrugama 

sukladno Uredbi o mjerilima i 

kriterijima za raspodjelu sredstava 

50.000,00 Grad Ivanec 50.000,00 

UKUPNO:  1.192.785,00   
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II. 

Ove I. Izmjene Programa javnih potreba u sportu objaviti će se u Službenom vjesniku 

Varaždinske županije. 

 

 

TOČKA 8. 

I. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2018. godinu 

 

Nakon provedenog glasovanja predsjednica konstatira da je od 16 nazočnih vijećnika, 

14 vijećnika glasovalo „za“, a 2 vijećnika bila su „suzdržana“ te su s 14 glasova „za“ 

donijete 

I. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I 

UREĐAJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2018. GODINU 

 

Ovim Izmjenama i dopunama Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2018. godinu mijenja se Program gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2018. godinu (''Službeni vjesnik Varaždinske županije“ br. 77/17) na način da 

glasi: 

I. UVODNE ODREDBE 

 

Ovim se Programom gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području 

Grada Ivanca za 2018. godinu, u skladu s predvidivim sredstvima i izvorima financiranja 

određuje gradnja objekata i uređaja komunalne infrastrukture: 

- javnih površina, 

- prometnica i prometnih površina, 

- javne rasvjete, 

- gospodarenja komunalnim otpadom. 

Ovim se Programom određuje opis poslova s procjenom troškova za gradnju pojedinih 

objekata i uređaja komunalne infrastrukture, te iskaz financijskih sredstava potrebnih za 

ostvarivanje programa s naznakom izvora financiranja po djelatnostima. 

 

II. SREDSTVA ZA OSTVARIVANJE PROGRAMA S NAZNAKOM IZVORA 

FINANCIRANJA 

 

Sredstva potrebna za ostvarivanje Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2018. osigurat će se iz komunalnog doprinosa, naknade za zadržavanje 
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nezakonito izgrađenih zgrada, ostalih prihoda proračuna Grada Ivanca, te drugih izvora 

utvrđenih posebnim propisom, kako slijedi: 

-  Opći porezni prihodi 3.632.000,00 kn 

-  Primici od kreditnog zaduženja  600.000,00 kn 

-  Prihod od komunalne naknade 400.000,00 kn 

-  Prihod od komunalnog doprinosa 850.000,00 kn 

-  Prihod od sufinanciranja građana 43.000,00 kn 

-  Prihod od vodnog doprinosa 60.000,00 kn 

-  Prihod od naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada 180.000,00 kn 

-  Prihod od naknade za dodjelu grobnih mjesta 100.000,00 kn 

-  Prihod od naknade za korištenje odlagališta 1.000.000,00 kn 

-  Prihod od namjenske naknade za gradnju građevina za gosp. komunalnim 

otpadom   
50.000,00 kn 

-  Prihod od kapitalnih potpora drugih JLS 73.000,00 kn 

-  Prihodi od kapitalnih potpora Ministarstava 3.691.000,00 kn 

-  Prihodi od pomoći (EU projekti) 3.650.000,00 kn 

-  Prihodi od zemljišta 48.000,00 kn 

 

Sredstva za financiranje Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2018. rasporediti će se za financiranje gradnje objekata i uređaja po djelatnostima:  

- javne površine  

- prometnice i prometne površine 

  

- javna rasvjeta  

- gospodarenja komunalnim otpadom. 

Iskaz financijskih sredstava potrebnih za ostvarivanje Programa s naznakom izvora 

financiranja i rasporeda sredstava po djelatnostima sadržan je u dijelu Programa u kojem se 

određuje opis poslova s procjenom troškova za gradnju pojedinih objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture. 

Troškovi gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture procijenjeni su temeljem 

važećih cijena gradnje tih ili sličnih objekata u vrijeme izrade ovog programa, te će se točan 

opseg i vrijednost radova utvrditi nakon ishođenja tehničke dokumentacije i provedenog 

postupka nabave. 
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III. GRADNJA OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 

 

1. JAVNE POVRŠINE  

 

1.1. U smislu ovog Programa, pod gradnjom javnih površina podrazumijeva se gradnja 

i uređenje javnih prometnih površina (trgovi, pločnici, javni prolazi, šetališta i sl.), javnih 

zelenih površina (dječja igrališta s pripadajućom opremom, parkovi,  javni športski i 

rekreacijski prostori i sl.), te javnih objekata i uređaja (oglasni stupovi, javni satovi, groblje, 

tržnica i drugi slični objekti i uređaji), a u nastavku se daje opis poslova s procjenom troškova 

gradnje pojedinih objekata i uređaja javnih površina, sa iskazanim izvorom financiranja za 

djelatnost: 

 

Naziv objekta ili uređaja /  

vrsta radova 

Plan za 

2018. 
Promjena 

Novi Plan za 

2018. 

JAVNE POVRŠINE  1.736.000,00 +147.000,00 1.883.000,00 

1. GRADNJA I UREĐENJE DJEČJIH IGRALIŠTA 75.000,00 0,00 75.000,00 

1. Uređenje dječjih igrališta na području Grada Ivanca 
75.000,00 

0,00 
75.000,00 

1.1. Projektna dokumentacija 
25.000,00 

0,00 
25.000,00 

1.2. Gradnja 25.000,00 0,00 25.000,00 

1.3. Oprema 25.000,00 0,00 25.000,00 

2. GRADNJA I UREĐENJE TRGOVA I PARKOVA 1.100.000,00 -98.000,00 1.002.000,00 

2.1. Uređenje Malog parka u Ivancu 
95.000,00 

0,00 
95.000,00 

2.1.1. Gradnja 
90.000,00 

0,00 
90.000,00 

2.1.2. Nadzor 5.000,00 0,00 5.000,00 

2.2. Uređenje pj. i zel.površina u glavnom gradskom parku u 

Ivancu 

165.000,00 -145.000,00 20.000,00 

2.2.1. Uređenje 160.000,00 -160.000,00 0,00 

2.2.2. Nadzor 5.000,00 -5.000,00 0,00 

2.2.3. Projektna dokumentacija 0,00 +20.000,00 20.000,00 

2.3. Uređenje platoa u ul. V. Nazora 190.000,00 +135.000,00 325.000,00 

2.3.1. Gradnja 180.000,00 +40.000,00 220.000,00 

2.3.2. Oprema 0,00 +90.000,00 90.000,00 
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2.3.3. Nadzor 10.000,00 0,00 10.000,00 

2.3.4. Prometni elaborat 0,00 +5.000,00 5.000,00 

2.4. Glavni gradski trg 350.000,00 -100.000,00 250.000,00 

2.4.1. Glavni projekt 200.000,00 -100.000,00 100.000,00 

2.4.2. Otkup zemljišta 150.000,00 0,00 150.000,00 

2.5. Skate park 130.000,00 0,00 130.000,00 

2.5.1. Glavni projekt 115.000,00 0,00 115.000,00 

2.5.2. Geodetski projekt 15.000,00 0,00 15.000,00 

2.6. Trg u Margečanu 100.000,00 0,00 100.000,00 

2.6.1. Gradnja 75.000,00 0,00 75.000,00 

2.6.2. Glavni projekt 25.000,00 0,00 25.000,00 

2.7. Središnji gradski park u Ivancu - revitalizacija 70.000,00 +12.000,00 82.000,00 

2.7.1. Projektna dokumentacija 70.000,00 +12.000,00 82.000,00 

3. GRADNJA I UREĐENJE GROBLJA 561.000,00 +245.000,00 806.000,00 

3.1. Gradnja i uređenje groblja – grobna kuća Ivanec 

(nadstrešnica) 

310.000,00 +210.000,00 520.000,00 

3.1.1. Gradnja 300.000,00 +210.000,00 510.000,00 

3.1.2. Nadzor 10.000,00 0,00 10.000,00 

3.2. Gradnja i uređenje groblja – Radovan, Margečan, Prigorec 218.000,00 0,00 218.000,00 

3.2.1. Gradnja 218.000,00 0,00 218.000,00 

3.3. Gradnja i uređenje groblja u Kamenici – grobna kuća 33.000,00 0,00 33.000,00 

3.3.1. Kapitalna donacija 33.000,00 0,00 33.000,00 

3.4. Gradnja groblja u Ivancu - grobnice 0,00 +35.000,00 35.000,00 

3.4.1. Gradnja 0,00 +35.000,00 35.000,00 
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Izvori financiranja:  

1. Točka 1.1. komunalni doprinos 50.000,00 kn, a 25.000,00 kn iz općih poreznih prihoda Proračuna 

2. Točka 2.1. naknada za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada 50.000,00 kn, a 45.000,00 kn iz 

općih poreznih prihoda Proračuna 

3. Točka 2.3. naknada za korištenje odlagališta 277.000,00 kn, a 48.000,00 kn iz općih poreznih 

prihoda Proračuna 

4. Točka 2.6. komunalni doprinos 20.000,00 kn, a 80.000,00 kn iz općih poreznih prihoda Proračuna 

5. Točka 2.7. komunalni doprinos 57.500,00 kn, a 24.500,00 kn iz općih poreznih prihoda Proračuna 

6. Točka 3.1. komunalni doprinos 170.000,00 kn, naknada za dodjelu grobnog mjesta 65.000,00 kn, 

naknada za korištenje odlagališta 134.000,00 kn, kapitalne pomoći 151.000,00 kn 

7. Točka 3.2. 73.000 kn iz kapitalnih potpora drugih JLS,  naknada za korištenje odlagališta 145.000,00 

kn 

8. Točka 3.3. naknada za korištenje odlagališta 33.000,00 kn 

9. Točka 3.4. naknada za dodjelu grobnog mjesta 35.000,00 kn 

10. Ostale točke programa – opći porezni prihodi Proračuna 400.000,00 kn 

 

 

2. PROMETNICE I PROMETNE POVRŠINE 

 

2.1. Pod prometnicama i prometnim površinama podrazumijevaju se radovi na izgradnji 

odnosno rekonstrukciji prometnica i prometnih površina, izgradnja i uređenje nogostupa, 

autobusnih stajališta, mostova, te modernizacija-asfaltiranje nerazvrstanih cesta, a u nastavku 

se daje opis poslova s procjenom troškova gradnje prometnica i prometnih površina sa 

iskazanim izvorom financiranja za djelatnost: 

 

Naziv objekta ili uređaja /  

vrsta radova 

Plan za 

2018. 
Promjena 

Novi Plan za 

2018. 

PROMETNICE I PROMETNE POVRŠINE 8.603.000,00 +3.567.000,00 12.170.000,00 

1. IZGRADNJA I REKONSTRUKCIJA PROMETNICA, 

PROMETNIH POVRŠINA I NOGOSTUPA 
5.580.000,00 +4.152.000,00 9.732.000,00 

1. Rekonstrukcija spoja ul. A. Cesarca – S. Vukovića – 400 m' 
30.000,00 

0,00 
30.000,00 

1.1. Projektna dokumentacija 
30.000,00 

0,00 
30.000,00 

2. Autobusna stajališta (Gačice, Seljanec) 
125.000,00 

+200.000,00 
325.000,00 

2.1. Gradnja 
100.000,00 

+50.000,00 
150.000,00 

2.2. Projekti 
10.000,00 

0,00 
10.000,00 

2.3. Otkup zemljišta 
10.000,00 

0,00 
10.000,00 

2.4. Geodetski radovi 
5.000,00 

0,00 
5.000,00 
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2.5 Otkup nadstrešnica 
0,00 

+150.000,00 
150.000,00 

3. Nova prometnica - spoj Varaždinska - Jezerski put 182.000,00 +154.000,00 336.000,00 

3.1. Gradnja 
70.000,00 

+40.000,00 
110.000,00 

3.2. Elaborati za izvlaštenje 
0,00 

+20.000,00 20.000,00 

3.3. Otkup zemljišta 
112.000,00 

+94.000,00 206.000,00 

4. Rekonstrukcija nerazvrstane ceste u Prigorcu NC 1-018 u 

Prigorcu i izgradnja parkirališta 
3.580.000,00 +618.000,00 4.198.000,00 

4.1. Gradnja 3.500.000,0

0 
+642.000,00 

4.142.000,00 

4.2. Nadzor, vođenje projekta, koordinacija zaštite na radu 
80.000,00 

-44.000,00 
36.000,00 

4.3. Ostali troškovi na provedbi projekta 
0,00 

+20.000,00 
20.000,00 

5. Mostovi na nerazvrstanim cestama (Lukavec) 65.000,00 0,00 65.000,00 

5.1. Gradnja 
50.000,00 

0,00 
50.000,00 

5.2. Nadzor 
5.000,00 

0,00 
5.000,00 

5.3. Projektna dokumentacija 
10.000,00 

0,00 
10.000,00 

6. Sanacija klizišta uz nerazvrstane ceste (Škriljevec, Pece, 

Margečan, Prigorec, Gačice) 
50.000,00 +600.000,00 650.000,00 

6.1. Projektna dokumentacija 
50.000,00 

+150.000,00 
200.000,00 

6.2. Gradnja 
0,00 

+440.000,00 
440.000,00 

6.3. Nadzor 
0,00 

+10.000,00 
10.000,00 

7. Nerazvrstane ceste u Bedencu – oborinska odvodnja 70.000,00 -70.000,00 0,00 

7.1. Projektna dokumentacija 
70.000,00 

-70.000,00 
0,00 

8. Parkiralište - groblje Ivanec 130.000,00 0,00 130.000,00 

8.1. Projektna dokumentacija 
30.000,00 

0,00 
30.000,00 

8.2. Otkup zemljišta 
100.000,00 

0,00 
100.000,00 

9. Šumska cesta Kozjak-Risje-Globočec 1.270.000,00 -1.270.000,00 0,00 

9.1. Gradnja 1.150.000,0

0 -1.150.000,00 0,00 

9.2. Nadzor 
40.000,00 -40.000,00 0,00 

9.3. Otkup zemljišta 
80.000,00 -80.000,00 0,00 

10. Prometnica i parkiralište iza FINA-e u Ivancu 20.000,00 +30.000,00 50.000,00 

10.1. Projektna dokumentacija 
20.000,00 

0,00 
20.000,00 

10.2. Geodetski projekt – troškovi 
0,00 

+7.000,00 
7.000,00 

10.3. Otkup zemljišta 
0,00 

+23.000,00 
23.000,00 
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11. Otkup zemljišta u ul. P. Preradovića 10.000,00 +14.000,00 24.000,00 

11.1. Elaborati za izvlaštenje 
0,00 

+6.400,00 
6.400,00 

11.2. Naknada štete 
0,00 

+8.000,00 
8.000,00 

11.3. Otkup zemljišta 
10.000,00 

+9.600,00 
9.600,00 

12. Put u Lovrečanu 25.000,00 0,00 25.000,00 

12.1. Zemljište 
25.000,00 

0,00 
25.000,00 

13. Zemljište Kuljevčica 23.000,00 0,00 23.000,00 

13.1. Zemljište 
23.000,00 

0,00 
23.000,00 

14. Rekonstrukcija raskrižja I.G.Kovačića i P. Preradovića 0,00 +3.860.000,00 3.860.000,00 

14.1. Gradnja 
0,00 

+3.750.000,0

0 3.750.000,00 

14.2. Nadzor 
0,00 

+55.000,00 
55.000,00 

14.3. Geodetski elaborat 
0,00 

+5.000,00 
5.000,00 

14.4. Otkup zemljišta 
0,00 

+30.000,00 
30.000,00 

14.5. Ostali troškovi na provedbi projekta 
0,00 

+20.000,00 
20.000,00 

15. Studija uređenja šumskih cesta 0,00 +15.000,00 15.000,00 

15.1. Projektna dokumentacija 
0,00 

+15.000,00 
15.000,00 

16. Rekonstrukcija parkirališta u ul. V. Nazora u Ivancu 0,00 +1.000,00 1.000,00 

16.1. Vodni doprinos, suglasnosti 
0,00 

+1.000,00 
1.000,00 

2.  MODERNIZACIJA - ASFALTIRANJE NERAZVRSTANIH 

CESTA 
3.023.000,00 -585.000,00 2.438.000,00 

2.1. Modernizacija u MO Ivanec 
- Kralja Tomislava, l=265,0 

- Šenoe, l=135,0 

- S. Vukovića (do K. Tomislava), l=165,0 

- Vinogradska, l=1.070,0 

- Zavojna, l=230,0 

- Zagorska, l=350,0 

- Zeleni dol – dio, l=595,0 

- Vatroslava Jagića, l=200,0 

- M. Gupca, l=550,0 

- Varaždinska ulica (odvojak), l=95,0 

- spoj Frankopanska-Rajterova, l=160,0 

- Ak. L. Šabana (Gajeva-vrtić), l=275,0 

- I. G. Kovačića – odvojak, l=50,0 

- spoj parkiralište – Osnovna škola, l= 85,0 

- P. Preradovića, l=260,0 

2.130.000,00 -272.000,00 1.858.000,00 

2.1.2. Gradnja 
2.065.000,00 

-247.000,00 
1.818.000,00 

2.1.2. Nadzor 
65.000,00 

-25.000,00 
40.000,00 

2.2. Modernizacija u MO Salinovec NC 1-020 i NC 2-225-dio 

(Graheki) i NC 2-218 (odvojak do kbr. 102 i do 127a), 

l=2.050,0 
575.000,00 -192.000,00 383.000,00 
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2.2.1. Gradnja 
560.000,00 

-186.000,00 
374.000,00 

2.2.2. Nadzor 
15.000,00 

-6.000,00 
9.000,00 

2.3. Modernizacija u MO Škriljevec - Odvojak Kolar,  l=160,0 
67.000,00 -21.000,00 46.000,00 

2.3.1. Gradnja 
65.000,00 

-20.000,00 
45.000,00 

2.3.2. Nadzor 
2.000,00 

-1.000,00 
1.000,00 

2.4. Modernizacija u MO Prigorec - Odvojak Štefanko I, l=80,0 

m' 
36.000,00 

-5.000,00 
31.000,00 

2.4.1. Gradnja 
35.000,00 

-5.000,00 
30.000,00 

2.4.2. Nadzor 
1.000,00 

0,00 
1.000,00 

2.5. Modernizacija u MO Vuglovec - Odvojak od kapelice, 

l=600,0 
205.000,00 

-92.000,00 
113.000,00 

2.5.1. Gradnja 
200.000,00 

-90.000,00 
110.000,00 

2.5.2. Nadzor 
5.000,00 

-2.000,00 
3.000,00 

2.6. Projektna dokumentacija 
10.000,00 

-3.000,00 
7.000,00 

2.6.1. Projektna dokumentacija 
10.000,00 

-3.000,00 
7.000,00 

Izvori financiranja:  

1. Točka 1.2. naknada za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada 80.000,00 kn, a 245.000,00 kn iz 

općih poreznih prihoda Proračuna 

2. Točka 1.4. pomoći (EU 85% - 3.102.500,00 kn,, Proračun RH 15% - 547.500,00 kn), a 548.000,00 kn 

primitci od kreditnog zaduženja 

3. Točka 1.6. naknada za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada 50.000,00 kn, kapitalne pomoći 

350.00,00 kn, a 250.000,00 kn iz općih poreznih prihoda Proračuna 

4. Točke 1.12. i 1.13 prihodi od zemljišta 48.000,00 kn 

5. Točka 1.14. kapitalne potpore 3.190.000,00 kn, vodni doprinos 60.000,00 kn, 52.000 kn primitci iz 

kreditnog zaduženja, a 558.000,00 kn iz općih poreznih prihoda Proračuna 

6. Točka 2. komunalni doprinos 510.000,00 kn, komunalna naknada 400.000,00 kn, sufinanciranje 

građana 43.000,00 kn, naknada za korištenje odlagališta 411.000,00 kn, 1.345.000,00 kn iz općih 

poreznih prihoda Proračuna 

7. Ostale točke programa: opći porezni prihodi Proračuna 380.000,00 kn 

 

3. JAVNA RASVJETA 

 

3.1. Pod javnom rasvjetom podrazumijevaju se objekti i uređaji za rasvjetljavanje javnih 

površina, te javnih i nerazvrstanih cesta, kao i stvaranje preduvjeta za njihovo funkcioniranje, 

a u nastavku se daje opis poslova s procjenom troškova gradnje pojedinih objekata i uređaja 

javne rasvjete, sa iskazanim izvorom financiranja za komunalnu djelatnost: 
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Naziv objekta ili uređaja /  

vrsta radova 

Plan za 

2018. 
Promjena 

Novi Plan za 

2018. 

JAVNA RASVJETA 141.000,00 +8.000,00 149.000,00 

1. Produžetak javne rasvjete u naselju Knapić l=200 m' 
33.000,00 

0,00 
33.000,00 

1.1. Gradnja 
33.000,00 

0,00 
33.000,00 

2. Dopuna javne rasvjete (odvojci ul. V. Nazora, Prigorec) 
108.000,00 

0,00 
108.000,00 

2.1. Gradnja 
100.000,00 

0,00 
100.000,00 

2.2. Nadzor 
8.000,00 

0,00 
3.000,00 

3. Javna rasvjeta u Prigorcu - novo mjerno mjesto 
0,00 

+8.000,00 
8.000,00 

3.1. Gradnja 
0,00 

+8.000,00 
8.000,00 

Izvori financiranja:   

1. Točka 2. komunalni doprinos 42.500,00 kn, a 65.500,00 kn iz općih poreznih prihoda Proračuna 

2. Ostale točke programa: opći porezni prihodi Proračuna 41.000,00 kn 

 

 

4. PROGRAM GRADNJE GRAĐEVINA ZA GOSPODARENJE KOMUNALNIM 

OTPADOM 

 

4.1. Programom gradnje građevina za gospodarenje komunalnim otpadom predviđena 

je gradnja objekata i nabava opreme za gospodarenje komunalnim otpadom, te radovi na 

sanaciji i zatvaranju odlagališta komunalnog otpada, a u nastavku daje se opis poslova s 

procjenom troškova gradnje pojedinih građevina za gospodarenje komunalnim otpadom i 

nabave opreme, sa iskazanim izvorom financiranja za komunalnu djelatnost: 

 

Naziv objekta ili uređaja /  

vrsta radova 
Plan za 2018. Promjena 

Novi Plan za 

2018. 

GRADNJA GRAĐEVINA I NABAVA OPREME ZA 

GOSPODARENJE KOMUNALNIM OTPADOM 
300.000,00 -125.000,00 175.000,00 

1. Odlagalište komunalnog otpada «Jerovec» 
50.000,00 

0,00 
50.000,00 

1.1. Sanacija i nadzor – kapitalna donacija 
50.000,00 

0,00 
50.000,00 

2. Objekti za gospodarenje otpadom – reciklažno dvorište 

građevinskog otpada 250.000,00 -125.000,00 125.000,00 

2.1. Gradnja – kapitalna donacija 
250.000,00 

-125.000,00 
125.000,00 
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Izvori financiranja:   

1. Točka 1. Proračun Grada Ivanca - opći porezni prihodi Proračuna 50.000,00 kn 

2. Točka 2. Namjenska naknada za gradnju građevina za gospodarenje komunalnim otpadom 

50.000,00 kn, a 75.000,00 kn iz općih poreznih prihoda Proračuna 

 

 

S V E U K U P N O: 10.780.000,00 +3.597.000,00 14.377.000,00 

 

5. ZAVRŠNE ODREDBE 

 

5.1. Ovim Programom jasno je utvrđena visina prikupljenih sredstava naknade za 

zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada, te su definirani projekti koji će se financirati 

iz navedene naknade, stoga se predmetni dijelovi ovog Programa koji se odnose na 

naknadu za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada smatraju Programom u smislu 

članka 31. stavka 3. Zakona o postupanju s nezakonito izgrađenim zgradama (NN 

86/12, 143/13, 65/17). 

5.2. U okviru sredstava za provedbu ovog Programa dopuštena je preraspodjela 

utvrđenih sredstava između pojedinih rashoda i izdataka u cilju efikasnijeg i 

racionalnijeg ostvarivanja Programa i poboljšanja stanja u djelatnostima, a uz 

odobrenja gradonačelnika. 

5.3. Ove Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2018. godinu objavit će se u Službenom vjesniku Varaždinske 

županije. 

 

 

 

TOČKA 9. 

I. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture  

za 2018. godinu 

 

Nakon provedenog glasovanja predsjednica konstatira da je od 16 nazočnih vijećnika, 

14 vijećnika glasovalo „za“, a 2 vijećnika bila su „suzdržana“ te su s 14 glasova „za“ 

donijete 
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1. IZMJENE I DOPUNE PROGRAM ODRŽAVANJA KOMUNALNE 

INFRASTRUKTURE ZA 2018. GODINU 

 

Ovim Izmjenama i dopunama Programa održavanja komunalne infrastrukture za 

2018. godinu mijenja se Program održavanja komunalne infrastrukture za 2018. 

godinu („Službeni vjesnik Varaždinske županije“ br. 77/17),  na način da isti glasi: 

 

1. UVODNE ODREDBE 

 

1.1. Ovim se Programom održavanja komunalne infrastrukture na području 

Grada Ivanca za 2018. godinu, u skladu s predvidivim sredstvima i izvorima 

financiranja određuju poslovi i radovi na održavanju objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture koji se podrazumijevaju pod obavljanjem komunalne djelatnosti 

održavanja čistoće u dijelu koji se odnosi na čišćenje javnih površina,  održavanja 

javnih prometnih površina, čišćenje i održavanje spomenika, održavanja nerazvrstanih 

cesta, održavanje cesta i javnih površina u gospodarskim zonama, čišćenje kanala i 

potoka Bistrice, održavanje javne rasvjete i potrošnja električne energije za javnu 

rasvjetu, prigodno uređenje Grada, održavanje prostora i zgrada za obavljanje 

ispraćaja i sahrane pokojnika, održavanje igrališta, igrališta za djecu i opreme, te 

sanacija divljih deponija.  

2.  SREDSTVA ZA OSTVARIVANJE PROGRAMA 

2.1. Sredstva za ostvarivanje Programa održavanja komunalne infrastrukture u 

2018. godini planirana su u iznosu od 4.514.895,00  kuna, a osigurat će se iz sljedećih 

izvora: 

- komunalna naknada      

 3.272.300,00 kuna 

- doprinos za šume            25.000,00 kuna 

- sanacija štete na javnim objektima          

20.000,00 kuna   

- prihodi od poreza                                                                                     

1.197.595,00 kuna 
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3. ODRŽAVANJE KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 

3.1. Na temelju predvidivih sredstava za ostvarivanje Programa održavanja 

komunalne infrastrukture, u nastavku se određuju poslovi i radovi na održavanju 

objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 2018. godini po vrsti komunalne 

djelatnosti, s procjenom pojedinih troškova, kako slijedi: 

Redni 

broj 
Opis poslova 

Planirana 

vrijednost  

+/- NOVI 

PROGRAM 

1. ČIŠĆENJE I ODRŽAVANJE JAVNIH POVRŠINA 

I RADOVI NA UREĐENJU GRADA IVANCA 

  

A) RADOVI NA ČIŠĆENJU I ODRŽAVANJU JAVNIH 

ZELENIH POVRŠINA 

  

1. 
Čišćenje i održavanje travnatih 

površina 
172.000,00 

0,00 172.000,00 

2. 
Održavanje ukrasnog i ostalog 

grmlja 
23.500,10 

0,00 23.500,10 

3. Održavanje živih ograda 24.018,75 0,00 24.018,75 

4. Uređivanje drveća 15.000,00 +30.000,00 45.000,00 

5. 
Održavanje cvjetnih gredica i 

visećih žardinjera 
96.023,65 

0,00 96.023,65 

6. 
Održavanje staza i parkovnih 

elemenata 
30.000,00 

0,00 30.000,00 

7. Sadnja trajnog raslinja 20.000,00 +30.000,00 50.000,00 

8. 
Održavanje javnih zelenih 

površina malčanjem 
134.720,00 

0,00 134.720,00 

9. 

Održavanje zelenih površina 

dječjih igrališta na području 

Grada Ivanca 

62.500,00 

0,00 62.500,00 

 U K U P N O: 577.762,50 +60.000,00 637.762,50 

B) RADOVI NA ČIŠĆENJU I ODRŽAVANJU JAVNIH 

PROMETNIH POVRŠINA 

  

1. 
Ručno čišćenje javno-prometnih 

površina I. gradske zone 
8.470,00 

0,00 8.470,00 

2. 
Ručno čišćenje javno-prometnih 

površina II. gradske zone 
22.936,25 

0,00 22.936,25 
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3. 
Ručno čišćenje javno-prometnih 

površina III. gradske zone 
8.893,75 

0,00 8.893,75 

4. 
Svakodnevno pražnjenje 

košarica za smeće 
30.200,00 

0,00 30.200,00 

U K U P N O: 70.500,00 0,00 70.500,00 

C) RADOVI NA ČIŠĆENJU I ODRŽAVANJU 

SPOMENIKA I SPOMEN-OBILJEŽJA 

  

1. 
Čišćenje i održavanje 

spomenika i spomen-obilježja 
25.000,00 

0,00 25.000,00 

U K U P N O: 25.000,00 0,00 25.000,00 

S V E U K U P N O: 673.262,50 +60.000,00 733.262,50 

 

 

2. ODRŽAVANJE NERAZVRSTANIH CESTA 

  

2.1. 
Šljunčanje nerazvrstanih cesta, 

strojno planiranje 
160.000,00 

+3.000,00 163.000,00 

2.2. 

Čišćenje odvodnih jaraka, iskop 

zemljanog materijala sa izradom 

pokosa  

120.000,00 

+15.000,00 135.000,00 

2.3. 

Sanacija oštećenog asfalta sa 

zamjenom tampona, krpanje 

udarnih rupa nerazvrstanih 

cesta, izrada muldi 

100.000,00 

 

+6.000,00 

 

106.000,00 

2.4. 

Oborinska odvodnja - čišćenje i 

sanacija slivnika i zacijevljenih 

kanala, i popravak cijevnih  

propusta   

90.000,00 

 

+35.000,00 

 

125.000,00 

2.5. 

Čišćenje nerazvrstanih cesta od 

nanosa otpada i mulja poslije 

većih kiša 

30.000,00 

 

0,00 

 

30.000,00 

  2.6. 
Popravak betonskih kanalica i 

rubnjaka 
10.000,00 

+10.000,00 20.000,00 

  2.7. 
Popravak ograda uz 

nerazvrstane ceste 
15.000,00 

0,00 15.000,00 
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  2.8. 
Košnja bankina uz nerazvrstane 

ceste u naseljima 
40.000,00 

0,00 
40.000,00 

  2.9. 
Popravak vertikalne i 

horizontalne signalizacije 
100.000,00 

0,00 100.000,00 

  2.10. Sanacija manjih klizišta 30.000,00 +30.000,00 60.000,00 

  2.11. 
Zimska služba 

 
500.000,00 

 

+1.038.595,00 

 

1.538.595,00 

  2.12. 

Održavanje i uređenje 

nogostupa i sličnih javno-

prometnih površina 

30.000,00 

 

0,00 

 

30.000,00 

U K U P N O: 
                

1.225.000,00 

              

 +1.137.595,00 

 

2.362.595,00 

   

   

3. ODRŽAVANJE CESTA I JAVNIH POVRŠINA U 

GOSPODARSKIM ZONAMA 

  

3.1. 

Održavanje cesta i javnih 

površina u gospodarskim 

zonama 

                     

25.000,00 

               

               0,00 

 

25.000,00 

U K U P N O: 
                     

25.000,00 

                

               0,00 

 

25.000,00 

4. ČIŠĆENJE KANALA I POTOKA BISTRICE   

 4.1 Čišćenje kanala i potoka Bistrice 25.000,00 0,00 25.000,00 

U K U P N O: 25.000,00 0,00 25.000,00 

5. JAVNA RASVJETA   

5.1. Održavanje javne rasvjete 300.000,00 0,00 300.000,00 

5.2. 
Potrošnja električne energije za 

javnu rasvjetu 
900.000,00 

 

0,00 

 

900.000,00 

U K U P N O: 1.200.000,00 0,00 1.200.000,00 

6. PRIGODNO UREĐENJE GRADA   
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6.1. 
Božićno i novogodišnje uređenje 

Grada 
64.037,50 

0,00 64.037,50 

U K U P N O: 64.037,50 0,00 64.037,50 

7. ODRŽAVANJE PROSTORA I ZGRADA ZA 

OBAVLJANJE ISPRAĆAJA I SAHRANE 

POKOJNIKA 

  

7.1. 
Groblja u Ivancu, Prigorcu, 

Margečanu i Radovanu 10.000,00 
0,00 10.000,00 

U K U P N O: 10.000,00 0,00 10.000,00 

8. ODRŽAVANJE IGRALIŠTA, IGRALIŠTA ZA 

DJECU I OPREME 

  

8.1. 
Održavanje igrališta, igrališta za 

djecu i opreme 
75.000,00 

0,00 75.000,00 

U K U P N O: 75.000,00 0,00 75.000,00 

       9.   SANACIJA DIVLJIH DEPONIJA   

9.1. Sanacija divljih deponija 20.000,00 0,00 20.000,00 

U K U P N O: 20.000,00 0,00 20.000,00 

S V E U K U P N O: 3.317.300,00 +1.197.595,00 4.514.895,00 

 

4. ZAVRŠNE ODREDBE 

 

  4.1.   Radi efikasnije i racionalnije realizacije Programa, gradonačelnik može izvršiti 

preraspodjelu sredstava između pojedinih rashoda i izdataka utvrđenih ovim 

Programom. 

  4.2.  Plan zimske službe za razdoblje 2017./2018. godine, Troškovnik redovitog 

čišćenja i   održavanja javnih zelenih i prometnih površina grada Ivanca za 

2018. godinu i Cjenik za radove na održavanju nerazvrstanih cesta i odvodnje 

grada Ivanca za 2018. godinu sastavni su dijelovi ovog Programa. 

Gradonačelnik na prijedlog Upravnog odjela za urbanizam, komunalne 

poslove i zaštitu okoliša utvrđuje Terminski plan radova na održavanju 

nerazvrstanih cesta kojim se pobliže definiraju lokacije i količine radova. 

Interventni radovi, radovi van Terminskog plana izvodit će se na temelju 

prijavljenih i od Upravnog odjela za urbanizam, komunalne poslove i zaštitu 

okoliša odobrenih ukazanih potreba, a na teret sredstava neraspoređenih 

terminskim planom. 
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4.3.   Ove Izmjene Programa objaviti će se u Službenom vjesniku Varaždinske 

županije. 

     

TOČKA 10. 

I. Izmjene i dopune Proračuna Grada Ivanca za 2018. godinu 

 

Nakon provedenog glasovanja predsjednica konstatira da je od 16 nazočnih vijećnika, 

14 vijećnika glasovalo „za“, a 2 vijećnika bila su „suzdržana“ te su s 14 glasova „za“ 

donijete I. Izmjene i dopune Proračuna Grada Ivanca za 2018. godinu i projekcije za 

2019. i 2020. godinu, KLASA: 400-06/18-01/03, URBROJ: 2186/12-04/16-18-5,  koje 

su u prilogu ovog Zapisnika i njegov su sastavni dio. 

 

TOČKA 11. 

Zaključak o prijedlogu za imenovanje suca porotnika  

Općinskog suda u Varaždinu 

 

Uvodno obrazloženje podnijela je Danica Prašnjak – predsjednica Odbora za izbor i 

imenovanja: Odbor za izbor i imenovanje povodom zahtjeva Varaždinske županije, a 

temeljem članka 119. stavka 1. Zakona o sudovima („narodne novine“ br. 28/13, 33/15, 

82/15 i 82/16)  na sjednici održanoj 14. lipnja 2018. godine donosi zaključak kojim 

predlaže Gradskom vijeću Grada Ivanca, da donese zaključak o utvrđivanju prijedloga 

za imenovanje suca porotnika Općinskog suda u Varaždinu imenuje  Miroslav Mateša, 

Ivanec, Ulica Stjepana Vukovića 22. 

Otvorena je rasprava. 

Predsjednica konstatira da nije bilo prijavljenih za raspravu po ovoj točki dnevnog reda 

te se prelazi na glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja predsjednica konstatira da svih 16 nazočnih vijećnika 

glasovalo „za“ te je jednoglasno donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

I. 

 Gradsko vijeće Grada Ivanca, na temelju prijedloga Odbora za izbor i imenovanja, 

predlaže Skupštini Varaždinske županije, da za suca porotnika Općinskog suda u 

Varaždinu imenuje: 
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 - Miroslav Mateša, Ivanec, Ulica Stjepana Vukovića 22. 

 

II. 

 Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja. 

 

TOČKA 12. 

Odluka o prihvatu najpovoljnije ponude za k.č.br. 4900/149 k.o. Ivanec 

 

Otvorena je rasprava. 

Predsjednica konstatira da nije bilo prijavljenih za raspravu po ovoj točki dnevnog reda 

te se prelazi na glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja predsjednica konstatira da svih 16 nazočnih vijećnika 

glasovalo „za“ te je jednoglasno donijeta 

 

O D L U K A 

o prihvatu najpovoljnije ponude za k.č.br. 4900/149 k.o. Ivanec 

 

I. 

Na temelju provedenog javnog natječaja za prodaju nekretnine označene kao: 

- k.č.br. 4900/149 katastarske općine Ivanec, u naravi pašnjak, ukupne 

površine 1717 m2, upisana u zemljišnoknjižni uložak br. 10527 

katastarske općine Ivanec, kao vlasništvo: 

 

Suvlasnički dio: 1250/2343    

ŽUPANIJA VARAŽDINSKA, OIB: 15877210917, FRANJEVAČKI TRG 7, 42000 

VARAŽDIN  

 

 Suvlasnički dio: 625/2343    

GRAD IVANEC, OIB: 84121580205, TRG HRVATSKIH IVANOVACA 9B, 42240 

IVANEC  
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Suvlasnički dio: 156/2343    

GRAD LEPOGLAVA, OIB: 79368224789, ULICA ANTUNA MIHANOVIĆA 12, 42250 

LEPOGLAVA   

  

Suvlasnički dio: 156/2343    

OPĆINA BEDNJA, OIB: 48874522780, TRG SV. MARIJE 26, 42253 BEDNJA  

 

Suvlasnički dio: 156/2343    

OPĆINA KLENOVNIK, OIB: 80034270503, KLENOVNIK 8 

objavljenog dana 08.05.2018. godine u Varaždinskim vijestima, oglasnoj ploči, te na 

službenim internet stranicama Grada Ivanca, utvrđuje se najpovoljniji ponuditelj s kojim 

će Varaždinska županija, Grad Ivanec, Grad Lepoglava, Općina Bednja i Općina 

Klenovnik sklopiti ugovor o kupoprodaji nekretnine: 

- METALNA GALANTERIJA, CNC TOKARENJE, MLADEN BROZD, 

VETERNICA 42, 49255 NOVI GOLUBOVEC, 

a kojem će Varaždinska županija, Grad Ivanec, Grad Lepoglava, Općina Bednja i 

Općina Klenovnik, svaki u svom suvlasničkom udjelu, prodati nekretninu označenu kao 

k.č.br. 4900/149 katastarske općine Ivanec, u naravi pašnjak, ukupne površine 1717 

m2, upisana u zemljišnoknjižni uložak br. 10527 katastarske općine Ivanec, za 

kupoprodajnu cijenu od 171.700,00 kn. 

 

II. 

Ugovor o kupoprodaji nekretnine sklopit će u ime suvlasnika, kao prodavatelja, 

zakonski zastupnici s najpovoljnijim ponuditeljem, sukladno prethodnoj točki ove 

Odluke, a temeljem Odluke o uvjetima, načinu i postupku upravljanja nekretninama u 

vlasništvu Grada Ivanca i objavljenog javnog natječaja. 

 

III. 

Ugovor o kupoprodaji nekretnine iz ove Odluke sklopit će se u roku od 8 (osam) dana 

od dana donošenja ove Odluke. 
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IV. 

Pravo vlasništva na kupljenoj nekretnini kupac stječe uknjižbom u zemljišnim knjigama 

nakon što je u potpunosti podmirio sve obveze prema Varaždinskoj županiji, Gradu 

Ivancu, Gradu Lepoglavi, Općini Bednja i Općini Klenovnik utvrđene kupoprodajnim 

ugovorom, kojim se ugovara plaćanje kupoprodajne cijene nekretnine u roku od 30 

dana od dana zaključenja ugovora. 

 

V. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenom vjesniku 

Varaždinske županije. 

 

 

Sve točke dnevnog reda su obrađene pa predsjednica zaključuje rad sjednice. 

 

Gradonačelnik Milorad Batinić poziva vijećnike da se odazovu na svečanu sjednicu 

Gradskog vijeća  i programe proslave Dana grada Ivanca jer građani očekuju da nas 

je što više na što više manifestacija. 

 

Dovršeno u   19,31   sati. 

 

ZAPISNIK IZRADILA:    PREDSJEDNICA GRADSKOG 

Snježana Canjuga     VIJEĆA GRADA IVANCA: 

        Ksenija Sedlar Đunđek, mag.oec. 

 

 

 

 


